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ASSISTENTS 
Alcalde-president: 
Sr. Manuel Blasco Balaguer 
Regidors: 
Grup Popular 
Sra. María Pilar Martínez Vedrí 
Sr. Dionisio Farinós Ramos Garijo 
Sr. Vicente Remolar Forner 
Sr. Jesús Vicente Izquierdo Cañego 
Sra. Patricia Palanques Gómez 
Grup Socialista 
Sr. Ferran Nebot García 
Sra. Josefa María Grifo Salas 
Sra. María José Montolio Ramos  
Sr. David Serna Maestre 
Grup l'Entesa (EU) 
Sr. Miguel Andrés Guillén Izquierdo 
Grup B.N.V. 
Sr. Josep Antoni Meneu i Gaya 
Secretària: 
Sra. Carmen Lázaro Martínez  
Interventora Acctal. 
Sra. Celina Candau Ramos 
Traductor 
Sr. Joaquín Gumbau Torres 
En la Casa de la Vila, a 2 de febrer del 2006, es 
reunixen els senyors al marge indicats, citats en 
primera convocatòria, a fi de celebrar sessió 
ordinària núm. 1/2006 de l'Ajuntament Ple. No 
assistix a la sessió el regidor, Sr. Juan Molina 
Martínez. 
Sent les 20,00 hores, per S.S. s'obri l'acte, donant 
compte jo, la secretària de la corporació, de l'ORDE 
DEL DIA que relate a continuació.- 
1/2006,- DESPATX ORDINARI,- 
Es dóna compte a la corporació dels assumptes 
següents: 
Sentència de 19 de febrer del 2006, del Jutjat 
Contenciós Administratiu núm. 1 de Castelló, 
resolutòria del recurs promogut per  MUVALE 
contra l'Ajuntament de Betxí, sobre reclamació de 
responsabilitat patrimonial per defunció del senyor 
Manuel Hidalgo, desestimatòria del recurs presentat 
contra la resolució de l'Alcaldia de 4 de maig del 
2004. 
Comunicació de l'Ajuntament de Vila-real de l'acord 
de la Junta de Govern Local de 19 de desembre, pel 
qual es resol la pròrroga del contracte de concessió 
per a la concessió del servici de policia adjudicat a la 
mercantil FACSA, fins a l'adjudicació i entrada en 
vigor del nou contracte. 
Pel Sr. alcalde es comunica a la corporació que en el 
DOGV de 16 de gener s'ha publicat l'anunci per a la 
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Secretaria: 
Dª Carmen Lázaro Martínez  
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D. Joaquín Gumbau Torres 
En la Casa de la Villa, a 2 de febrero del 2006, se 
reúnen los señores al margen referenciados, citados 
en primera convocatoria, al objeto de celebrar sesión 
ordinaria nº 1/2006 del Ayuntamiento Pleno. No 
asiste a la sesión el concejal, D. Juan Molina 
Martínez. 
Siendo las 20,00 horas, por S.S. se abre el acto, 
dando cuenta yo, la Secretaria de la Corporación, del 
ORDEN DEL DÍA que relato a continuación.- 
1/2006,- DESPACHO ORDINARIO,- 
Se da cuenta a la Corporación de los siguientes 
asuntos: 
Sentencia de 19 de febrero del 2006, del Juzgado 
Contencioso-Administrativo nº 1 de Castellón, 
resolutoria del recurso promovido por MUVALE 
contra el Ayuntamiento de Betxí, sobre reclamación 
de responsabilidad patrimonial por fallecimiento de 
Don Manuel Hidalgo, desestimatoria del recurso 
presentado contra la resolución de la Alcaldía de 4 
de mayo del 2004. 
Comunicación del Ayuntamiento de Vila-real del 
acuerdo de la Junta de Gobierno Local de 19 de 
diciembre, por el que se resuelve la prórroga del 
contrato de concesión para la concesión del servicio 
de policía adjudicado a la mercantil FACSA, hasta la 
adjudicación y entrada en vigor del nuevo contrato. 
Por el Sr. Alcalde se comunica a la Corporación que 
en el DOGV de 16 de enero se ha publicado el 
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licitació de la redacció del projecte del Centre 
Docent CEIP Cervantes d'esta població de Betxí. 
 
2/2006 DONAR COMPTE RESOLUCIONS DE 
L'ALCALDIA,- 
Es dóna compte a la corporació de les resolucions de 
l'Alcaldia recaigudes durant els mesos de desembre 
del 2005, i queden a disposició dels senyors 
regidors. 
3/2006,- DONAR COMPTE MODIFICACIONS 
PRESSUPOSTÀRIES 4t TRIMESTRE 2005,- 
Per la present dóna compte al Ple de la corporació 
municipal de la relació detallada de modificacions 
pressupostàries aprovades per resolució d'esta 
Alcaldia presidència durant el QUART trimestre de 
l'exercici 2005, de conformitat amb el que establixen 
les bases d'execució al pressupost municipal: 

anuncio para la licitación de la redacción del 
proyecto del Centro Docente CEIP Cervantes de esta 
población de Betxí. 
2/2006 DAR CUENTA RESOLUCIONES DE LA 
ALCALDÍA,- 
Se da cuenta a la Corporación de las resoluciones de 
la Alcaldía recaídas durante los meses de diciembre 
del 2005, quedando a disposición de los señores 
concejales. 
3/2006,- DAR CUENTA MODIFICACIONES 
PRESUPUESTARIAS 4º TRIMESTRE 2005,- 
Por la presente da cuenta al Pleno de la Corporación 
Municipal de la relación detallada de  
modificaciones presupuestarias aprobadas por 
Resolución de esta Alcaldía presidencia durante el 
CUARTO trimestre del ejercicio 2.005, de 
conformidad con lo establecido en las Bases de 
Ejecución al Presupuesto Municipal: 

 
TRANSFERÈNCIES DE CRÈDIT 

MOD. PARTIDA QUE 
AUGMENTA 

DENOMINACIÓ IMPORT PARTIDA QUE 
DISMINUÏX 

QUANTITAT DATA  
RESOL. 

TC 
3/2005 

432.00.227.06 ESTUDIS I 
TREBALLS 
TÈCNICS. 

2.825,80 € 461.00.489.00 
Altres transf.. 

2.825,80 € 17.10.05 

TC 
4/2005 

452.00.623.02 INSTAL·LACIONS 
ELÈCTRIQUES 

FRONTÓ 

3.868,98 € 432.00.611.00 
Senyalitzacions viàries 

3.868,98 € 09.11.05 

TC 
6/2005 

432.00.210.00 REP. MANT. 
CONSERV, INFRAS, I 

B, NATURALS 

4.983,17 € 451.01.481.00 
Premis Vila Betxí 

4.983,17 € 28.12.05 

TC 
7/2005 

611.00.227.06 TREBALL ALTRES 
EMPRESES 

14.314,68 € 611.01.342.00 Interessos 
demora 

 

300,00 € 28.12.05 

   611.00.120.00 Retr. 
bàsiques pers. func. 

10.648,94 € 28.12.05 

   611.00.121.00 Retr. 
comple, pers. func 

3.365,74 € 28.12.05 

TC 
8/2005 

111.01.226.01 ATENCIONS 
PROTOCOL. I 

REPRESENTAT. 

326,86 € 121.01.120.00 Retrib. 
bàs. pers. funcionari. 

5.000,00 € 28.12.05 

 124.00.220.01 PREMSA LLIBRES 
REVISTES 

838,68 € 121.01.121.00 Retrib. 
compl. pers. funcionari 

5.000,00 € 28.12.05 

 125.00.221.08 Prod. NETEJA 4.802,69 € 125.00.130.00 Retrib. 
bàs. pers. laboral 

3.000,00 € 28.12.05 

 125.00.222.00 COMUNIC. 
TELEFÒNIQUES 

1.697,08 €  

 125.00.226.02 PUBLICITAT I 
PROPAGANDA 

1.014,09 €  

 125.00.226.08 ALTRES GASTOS 
DIVERSOS 

4.320,60 €  

TC 
9/2005 

313.00.227.09 TREBALLS ALTRES 
EMPRESES 

294,75 € 313.02.130.00 Rretrib. 
bàs. pers. laboral 

2.700,00  € 29.12.05 

 313.01.221.09 SUBMINISTRAMEN
T MATER. DIVERS 

781,94 € 313.02.130.01 Altres 
rem. pers. laboral 

1.495,69 € 29.12.05 

 313.01.227.09 TRAB. ALTRES 3.119,00 € 123.00.120.00 Retr. bàs. 3.158,70 € 29.12.05 
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EMPRESES 
(TRANSP. DISC., 

AJUDA DOMICILI, 
ASSIST) 

pers. func.. 

 111.01.226.01 ATENCIONS 
PROTOCOL. I 

REPRESENTAT. 

6.317,40 € 123.00.121.00 Retri. bàs. 
pers. func. 

3.158,70 € 29.12.05 

 
GENERACIÓ DE CRÈDIT.           
MODIF. PARTIDA DENOMINACIÓ IMPORT FINANÇAMENT DATA DE 

RESOLUC.
GC 5/2005 452.07.226.07 

 
 

FESTEJOS POPULARS 4.919.48 € 
 
 

462.01 
Altres transf.  Diputació 

14.10.05 

GC 6/2005 451.01.226.08 
 

GASTOS DIVERSOS 1.585,49 € 
 
 
 

462.01 
Altres transf. Diputació 

10.11.05 

GC 7/2005 451.03.226.08 
 
 
 

GASTOS DIVERSOS 
 

3.938,86  € 
 

462.01 
Altres transf. Diputació 

24.11.05 

Betxí, 18 de gener de 2006.-    L'ALCALDE.- Sr. MANUEL BLASCO BALAGUER.- 
 
...//... 
 
TRANSFERENCIAS DE CRÉDITO 
MOD. PARTIDA 

QUE 
AUMENTA 

DENOMINACION IMPORT. PARTIDA QUE 
DISMINUYE 

CANTIDAD FECHA  
RESOL. 

TC 
3/2005 

432.00.227.06 ESTUDIOS Y TRABAJOS 
TÉCNICOS. 

2.825,80 € 461.00.489.00  
Otras Transferen. 

2.825,80 € 17.10.05 

TC 
4/2005 

452.00.623.02 INSTALACIONES 
ELECTRICAS FRONTON 

3.868,98 € 432.00.611.00 
Señalizaciones 
viarias 

3.868,98 € 09.11.05 

TC 
6/2005 

432.00.210.00 REP. MANTE. CONSERV, 
INFRAS, Y B, NATURALES 

4.983,17 € 451.01.481.00 
Premios Vila 
Betxí 

4.983,17 € 28.12.05 

611.01.342.00 
Intereses demora 
 

300,00 € 28.12.05 

611.00.120.00 
Retr Básicas 
Perso Func.  

10.648,94 € 28.12.05 

TC 
7/2005 

611.00.227.06 TRABAJO OTRAS 
EMPRESAS 

14.314,68 €

611.00.121.00 
Retr Comple, 
Perso Func 

3.365,74 € 28.12.05 

111.01.226.01 ATENCIONES PROTOCOL. Y 
REPRESENTAT. 

326,86 € 121.01.120.00 
Retrib. Bas. Pers. 
Funcionario. 

5.000,00 € 28.12.05 

124.00.220.01 PRENSA LIBROS REVISTAS 838,68 € 121.01.121.00 
Retrib. Comple. 
Pers. Funcionario 

5.000,00 € 28.12.05 

TC 
8/2005 

125.00.221.08 PDTOS LIMPIEZA ASEO 4.802,69 € 125.00.130.00 
Retri. Bas. Pers. 
Laboral 

3.000,00 € 28.12.05 
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125.00.222.00 COMUNICAC. 
TELEFÓNICAS 

1.697,08 €

125.00.226.02 PUBLICIDAD Y 
PROPAGANDA 

1.014,09 €

125.00.226.08 OTROS GASTOS DIVERSOS 4.320,60 €

 

TC 
9/2005 

313.00.227.09 TRABAJOS OTRAS 
EMPRESAS 

294,75 € 313.02.130.00 
Rretri. Bas. Pers. 
Laboral 

2.700,00  € 29.12.05 

 313.01.221.09 SUMINISTRO MATER. 
VARIO 

781,94 € 313.02.130.01 
Otras Remun. 
Pers. Labor. 

1.495,69 € 29.12.05 

 313.01.227.09 TRAB. OTRAS EMPRESAS 
(TRANSP. DISCA, AYUDA 

DOMICILIO, ASIST) 

3.119,00 € 123.00.120.00 
Retri. Bas. Pers. 
Funciona. 

3.158,70 € 29.12.05 

 111.01.226.01 ATENCIONES PROTOCOL. Y 
REPRESENTAT. 

6.317,40 € 123.00.121.00 
Retri. Bas. Pers. 
Funcion. 

3.158,70 € 29.12.05 

 
GENERACIÓN DE CRÉDITO.           
MODI
F. 

PARTIDA DENOMINACION IMPORTE FINANCIACION FECHA DE 
RESOLUC. 

GC 
5/2005 

452.07.226.07 
 
 

FESTEJOS POPULARES 4.919.48 € 
 
 

462.01  
Otras Transferen.  Diputación 

14.10.05 

GC 
6/2005 

451.01.226.08 
 

GASTOS DIVERSOS 1.585,49 € 
 
 
 

462.01  
Otras Transferen. Diputación 

10.11.05 

GC 
7/2005 

451.03.226.08 
 
 
 

GASGTOS DIVERSOS 
 

3.938,86  € 
 

462.01 
Otras Transferen. Diputación    

24.11.05 

En Betxí a 18 de Enero de 2.006.-    EL ALCALDE.- D. MANUEL BLASCO BALAGUER.- 
 
4/2006,- RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL 
DE CREDETS 1/2006,- 
Per Secretaria es dóna lectura al dictamen de la 
Comissió d'Hisenda i Governació que, literalment 
transcrit, diu: 
“Per tres vots a favor (PP) i quatre abstencions 
(PSOE, EU i BNV) queda dictaminada 
favorablement la següent proposta de l'Alcaldia: 
“Vistes les factures obrants en estes oficines 
municipals, que no han pogut aprovar-se per 
inexistència de consignació pressupostària en 
l'exercici 2.005 sense que la Intervenció tinguera 
constància de la realització dels mencionats gastos. 
Atés el que disposen els articles 173 del Text Refós 
de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals així 
com el que establixen els articles 26.2.c) i 60.2) del 
Reial Decret 500/1990, de 20 d'abril, pel qual es 
desenvolupa el capítol sext de la Llei 39/1988, de 28 
de desembre, reguladora de les Hisendes Locals en 
matèria de pressupostos segons el qual poden aplicar-
se als crèdits del pressupost en vigor, obligacions 

4/2006,- RECONOCIMIENTO 
EXTRAJUDICIAL DE CREDITOS 1/2006,- 
Por Secretaría se da lectura al dictamen de la 
Comisión de Hacienda y Gobernación que, 
literalmente trascrito, dice: 
“Por tres votos a favor (P.P.) y cuatro abstenciones 
(PSOE, E.U. y B.N.) queda dictaminada 
favorablemente la siguiente propuesta de la Alcaldía:
“Vistas las facturas obrantes en estas oficinas 
municipales, que no han podido aprobarse por 
inexistencia de consignación presupuestaria en el 
ejercicio 2.005 sin que la Intervención tuviera 
constancia de la realización de los mencionados 
gastos. 
Considerando lo dispuesto en los artículos 173 del 
Texto Refundido de la Ley Reguladora de las 
Haciendas Locales así como lo establecido en los 
artículos 26.2.c) y 60.2) del Real Decreto 500/1990, 
de 20 de abril, por el que se desarrolla el capítulo 
sexto de la Ley 39/1988, de 28 de diciembre, 
reguladora de las Haciendas Locales en materia de 
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procedents d'exercicis anteriors. 
Atés que segons reiterada jurisprudència del Tribunal 
Suprem, per aplicació de la doctrina de l'enriquiment 
injust, ha d'abonar-se l'import corresponent pels 
servicis o subministraments realitzats. 
Vist l'informe d'inconvenient formulat per la 
Intervenció municipal de data 20 gener de 2006, pels 
gastos realitzats sense seguir els procediments 
establits, i pel que establix l'anterior punt. 
ES PROPOSA a la CORPORACIÓ MUNICIPAL, 
autoritzar, comprometre, reconéixer les obligacions 
corresponents a les factures incloses en el 
reconeixement extrajudicial 1/2006, amb aplicació a 
les partides pressupostàries indicades del pressupost 
en vigor, per comptar amb consignació pressupostària 
adequada i suficient per a això. 
 

presupuestos según el cual pueden aplicarse a los 
créditos del Presupuesto en vigor, obligaciones 
procedentes de ejercicios anteriores. 
Considerando que según reiterada jurisprudencia del 
Tribunal Supremo, por aplicación de la doctrina del 
enriquecimiento injusto, debe abonarse el importe 
correspondiente por los servicios o suministros 
realizados. 
Visto el Informe de Reparo formulado por la 
Intervención municipal de fecha 20 Enero 2.006, por 
los gastos realizados sin seguir los procedimientos 
establecidos, y por lo establecido en el anterior 
considerando. 
SE PROPONE a la CORPORACION MUNICIPAL, 
autorizar, comprometer, reconocer las obligaciones 
correspondientes a las facturas incluidas en el 
reconocimiento extrajudicial 1/2006, con aplicación 
a las partidas presupuestarias indicadas del 
presupuesto en vigor, por contar con consignación 
presupuestaria adecuada y suficiente para ello. 

 
DENOMINACIÓ  PARTIDA IMPORT TOTAL 

PARTIDA
COMERCIAL CHEMSEARCH SL, per la compra de pantalles PNC, factura 
núm. 461769 

125.00.221.08 1.705,20 € 3.407,62 €

COMERCIAL CHEMSEARCH SL, per la compra de pantalles PNC, factura 
núm. 460884 

 1.702,42 € 

EXPOMOVIL VINAROS SL per lloguer vehicle policia local mes d'octubre 222.00.204.00 811,37 € 2.434,11 €
AL MATEIX per íd. mes de novembre  811,37 € 
AL MATEIX per íd. mes de desembre  811,37 € 
RUL AUTOMOCIO per la reparació vehicle municipal Kia 222.00.214.00 770,88 € 2.684,88 €
AL MATEIX per íd.  1.798,57 € 
AUTOCASTILLO TALLER DE VEHICULOS SL, per revisió cotxe  115,43 € 
INSTALACIONES ELÈCTRICAS AEA per les reparacions elèctriques en 
centre de salut 

412.00.212.00 236,36 € 322,43 €

AL MATEIX per íd.  86,07 € 
IDEAS pels protectors portes, material i muntatges en Pequelar 422.00.212.00 214,60 € 3.583,74 €
ORCADE SL pels arreglaments realitzats en l'edifici de Pequelar  98,48 € 
SEBASTIÁN CABRERA SL pels treballs realitzats en Pequelar  3.162,97 € 
CANO LOPERA, per servici extintor Guarderia Pequelar  107,69 € 
DANONE per la compra de pdtes alimentaris Pequelar 422.00.221.05 139,70 € 139,70 €
MONTBETXI APROVISIONAMENTS per la compra material Pequelar 422.00.221.09 63,22 € 2.030,91 €
ANGELA AIBAR SANTILLANA per íd.  64,00 € 
VICENTE PERAIRE IBÁÑEZ per compra peladora  1.247,00 € 
AL MATEIX per compra material divers  203,52 € 
DIVERU S.L., per muntatge parc infantil en Pequelar  453,17 € 
SERUNION S.A., pel subministrament menjars guarderia Pequelar 442.00.227.09 2.797,62 € 2.797,62 €
MANUEL CABEDO VICENT per pintura de la fatxada edifici Cervantes 
(AU) 

422.01.212.00 2.992,80 € 3.344,57 €

AL MATEIX per aneu maquina pintura edifici cervantes  351,77 € 
CONFECCIONS LABORALS CASTELLÓ sl per la compra de clauer goma 
impresos EPA 

422.01.226.08 1.044,00 € 1.544,00 €

JUGAMAR SL per la compra estufes per a EPA  429,00 € 
JUGAMAR SL, per la compra de garrafes de querosé i programadors per a  71,00 € 
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l'EPA 
ISABEL TORRES FERRANDIS per impartir classes en EPA d'anglés 
durant el mes de novembre 2005 

422.01.481.00 285,57 € 4.779,54 €

SOLEDAD PALLARES CHIVA per íd. de danses Orient  300,60 € 
ESTHER NEBOT CABEZA per íd. d'Internet  180,36 € 
SAGOLS PESUDO MIGUEL A. Per íd. de ioga N  180,36 € 
SAGOLS PESUDO MIGUEL A per íd. MET. pilates  180,36 € 
ISABEL TORRES FERRANDIS per impartir classes en EPA d'anglés 
durant el mes de desembre 2005 

 225,45 € 

ALFRED REMOLAR FRANCH, per impartir classes en EPA de valencià II 
durant el mes de desembre 

 180,36 € 

ISABEL TORRES FERRANDIS, per impartir classes en EPA de castellà 
durant el mes de desembre 

 225,45 € 

ISABEL TORRES FERRANDIS, per impartir classes en EPA d'anglés 
durant el mes de desembre 

 180,36 € 

SOLEDAD PALLARES CHIVA per íd. de danses Orient durant el mes de 
desembre 

 180,36 € 

SALVADOR MALLEN CIVIT, per íd. de dibuix i pintura durant el mes de 
desembre 

 135,27 € 

TERESA ARROYO ALBERT, per íd. gimnàstica durant el mes de 
desembre 

 120,24 € 

ISABEL GUIRAO MORENO,  per íd. de brodat de Granada i tul durant el 
mes de desembre 

 180,36 € 

ESTHER NEBOT CABEZA per íd. d'Internet durant el mes de desembre  180,36 € 
ESTHER NEBOT CABEZA, per íd. d'informàtica I durant el mes de 
desembre 

 120,24 € 

ESTHER NEBOT CABEZA, per íd. d'informàtica II durant el mes de 
desembre 

 180,36 € 

MIGUEL A. SAGOLS PESUDO,  per íd. de Taichi durant el mes de 
desembre 

 75,15 € 

MIGUEL A. SAGOLS PESUDO,  per íd. de ioga I durant el mes de 
desembre 

 150,30 € 

MIGUEL A. SAGOLS PESUDO, per íd. de ioga II durant el mes de 
desembre 

 120,24 € 

MIGUEL A. SAGOLS PESUDO,  per íd. de MET. Pilates durant el mes de 
desembre 

 120,24 € 

ESTHER LLORENS SEBASTIÀ, per íd. de matemàtiques durant el mes de 
desembre 

 360,72 € 

ISABEL TORRES FERRANDIS, per íd. de Llic. Llengües, durant el mes de 
desembre 

 360,72 € 

FRANCISCO GARCÍA BELTRÁN, per íd. de Balls de Saló durant el mes 
de desembre 

 135,27 € 

ISABEL TORRES FERRANDIS per íd. Llic. Llengua  420,84 € 
INSTAL·LACIONS FERRANDIS per les reparacions realitzades en les 
escoles Irles 

422.02.212.00 682,76 € 4.575,09 €

JOSE CRUZ RUS per les reparacions vidres col·legi C/ Coma  88,66 € 
FONELEC NEBOT SL per les reparacions elèctriques en col·legi públic 
Cervantes 

 1.554,68 € 

AL MATEIX per íd.  990,52 € 
DOÑATE SALAS C.B., per servici manteniment llanterneria en escola 
Cervantes i centre 3a edat 

 1.258,47 € 

SUMINISTROS ENERGÉTICOS DE LEVANTE pel gasoil escoles 422.02.221.03 11.552,74 € 12.458,44 €
ZARDOYA OTIS SA, per servici de manteniment en col·legi Cervantes  905,70 € 
INSTAL·LACIONS FERRANDIS SL per la reparació clavegueram i 
desaigües 

432.00.210.00 2.930,03 € 12.238,57 €

AL MATEIX per fer rases   2.708,51 € 
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AL MATEIX per íd.  2.718,56 € 
AL MATEIX per íd.  417,57 € 
FACSA pel servici de neteja clavegueram  270,18 € 
AL MATEIX per íd.  128,40 € 
AL MATEIX per íd.   2.414,28 € 
AL MATEIX per íd.  362,20 € 
VICENTE REDÀS BÁGUENA, per reparació piscina factura 20050073  288,84 € 
INSTAL·LACIONS FERRANDIS S.L. per les reparacions enllumenat 
públic. 

433.00.210.00 599,24 € 34.462,47 €

AL MATEIX per íd.   141,40 € 
AL MATEIX per íd.  1.090,52 € 
AL MATEIX per íd.   1.352,30 € 
AL MATEIX per íd.  1.142,90 € 
AL MATEIX per íd.  355,39 € 
AL MATEIX per íd.   1.429,35 € 
AL MATEIX per íd.  426,46 € 
AL MATEIX per íd.                                   1.077,86 € 
AL MATEIX per íd.                              247,65 € 
AL MATEIX per íd.  7.081,16 € 
AL MATEIX per íd.                                      785,98 € 
AL MATEIX per íd.                                1.103,02 € 
AL MATEIX per íd.                                   1.496,40 € 
AL MATEIX per íd.                                      1.174,59 € 
AL MATEIX per íd.                            1.316,69 € 
AL MATEIX per íd.                               1.490,60 € 
AL MATEIX per íd.   1.491,76 € 
AL MATEIX per íd.   1.356,25 € 
AL MATEIX per íd.                                        392,11 € 
AL MATEIX per íd.                                     514,65 € 
AL MATEIX per íd.                                  529,17 € 
AL MATEIX per íd.                                   804,72 € 
AL MATEIX per íd.  120,62 € 
AL MATEIX per íd.                                  276,03 € 
AL MATEIX per íd.                                    120,62 € 
AL MATEIX per íd.   1.121,37 € 
AL MATEIX per íd.                                  739,49 € 
AL MATEIX per íd.                            1.252,80 € 
AL MATEIX per íd.                                 1.125,46 € 
AL MATEIX per íd.                                       567,77 € 
AL MATEIX per íd.                             1.383,18 € 
AL MATEIX per íd.  354,96 € 
RESIDUOS INERTES DE LA PLANA per l'arreplega inerta voluminós del 
mes de maig   

442.00.227.00 1.838,90 € 30.097,34 €

AL MATEIX per íd. del mes de juny  1.697,45 € 
AL MATEIX per íd. del mes de juliol  2.051,08 € 
AL MATEIX per íd. del mes d'agost  2.628,46 € 
AL MATEIX per íd. del mes de setembre  1.874,27 € 
AL MATEIX per íd. del mes d'octubre  1.485,27 € 
AL MATEIX per íd. del mes de novembre  2.298,63 € 
TRANSPORTS VILAR PALAU SL pel servici de contenidors estàndard 
runa mes de novembre 

 1.733,79 € 

AL MATEIX per íd. mes de novembre  949,45 € 
AL MATEIX per íd. mes d'octubre  908,17 € 
AL MATEIX per íd. mes d'octubre  825,61 € 
AL MATEIX per íd. mes de setembre  1.155,86 € 
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AL MATEIX per íd. mes de setembre  1.032,02 € 
AL MATEIX per íd. mes d'agost  2.641,96 € 
AL MATEIX per íd. mes de juliol       1.320,98 € 
AL MATEIX per íd. mes de juliol  1.527,38 € 
AL MATEIX per íd. mes de juny  454,09 € 
AL MATEIX per íd. mes de juny  1.527,38 € 
AL MATEIX per íd. mes de maig  949,45 € 
AL MATEIX per íd. mes de maig  1.197,14 € 
A & B LABORATORIOS DE BIOTECNOLOGÍA S.A.,  per tractament 
biològic lixiviats factura núm. 05/07459 

443.00.212.00 925,68 € 925,68 €

FUSTERIA J NEBOT per la reparació mant. edificis 444.00.212.00 2.990,98 € 3.198,76 €
TALLERS PAGI CB, per reparació vehicle factura 662  207,78 € 
MAQUINAS DE PULVERIZAR GAVARA SL per la reparació de 
màquines per a tallar tanques 

444.00.213.00 357,51 € 637,07 €

MANUFACTURAS METÀLICAS ZAMORA per reparació pales tractor  121,80 € 
TALLERS AGRIPESA (Pedro Fonfria Cheza), per reparar maquina 
desbrossadora 

 157,76 € 

RUL AUTOMOCIO per la reparació vehicle Nissan 444.00.214.00 151,48 € 647,54 €
TALLERS PAGI CB per íd.  271,96 € 
AL MATEIX per íd.  224,10 € 
CABEDO VILA-REAL per la compra d'escala brigada municipal 444.00.221.09 490,68 € 15.370,07 €
AL MATEIX per la compra de material divers brigada municipal (rastell, 
mànec aixada, etc.) 

 1.152,82 € 

AGROBEC SL per la compra de material divers ferreteria  219,12 € 
AL MATEIX per íd.  5,68 € 
AL MATEIX per íd.  9,86 € 
MANUEL CABEDO VICENT per la compra material pintura  731,82 € 
AL MATEIX per íd.  566,89 € 
AL MATEIX per íd.  1.955,17 € 
AL MATEIX per íd.  2.770,39 € 
AL MATEIX per íd.  274,29 € 
FUNDICIÓ DÚCTIL BENITO S.L., per factura núm. 210153878  1.535,84 € 
SATECMA S.A., per la compra de piles factura núm. T10052039  296,50 € 
SATECMA S.A., per la compra de Premhor R factura núm. T10048539  537,66 € 
WÜRTH ESPAÑA S.A., per la compra d'afiladora màster EWS factura núm. 
947370 

 1.392,58 € 

SATECMA S.A., per factura núm. t1005096  257,94 € 
SATECMA S.A., per factura núm. T0049397  785,60 € 
SATECMA S.A., per factura núm. T0049797  113,80 € 
AZAHAR JARDINERIA Y RIEGOS, per subministrament i plantació 
d'arbres 

 283,11 € 

MANUEL CABEDO VICENT, pel lloguer d'una màquina autopropulsada 
durant el mes d'agost 

 1.422,45 € 

MANUEL CABEDO VICENT, pel lloguer d'una màquina autopropulsada 
durant el mes de juliol 

 567,87 € 

GRUAS TOMAS SL pel servici de grua dia 19.11.2005 445.00.227.09 107,14 € 381,42 €
AL MATEIX per íd. dia 01.11.2005  107,14 € 
AL MATEIX per íd. dia 06.12.2005  107,14 € 
GRUES RUFINO per íd. dia 22.12.2005  60,00 € 
PEDRERA LA TORRETA per la compra d'aglomerat en fred 446.00.210.00 68,16 € 17.701,09 €
AL MATEIX per íd.  195,19 € 
EXCAVACIONES y DEMOLICIONES VICENT SL per les hores de 
retropala, hores camió i tones de llast 

 3.349,92 € 

AL MATEIX per asfaltats carrers adjacents al C/ Montserrat  9.242,11 € 
SEBASTIÁN CABRERA SL per la compra material divers manteniment  323,42 € 
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vies publiques 
AL MATEIX per íd.  65,98 € 
SEBASTIÁN CABRERA SL per la compra material divers manteniment 
vies publiques 

 212,60 € 

AL MATEIX per íd.  242,92 € 
AL MATEIX per íd  86,05 € 
INSTAL·LACIONS FERRANDIS SL per posar pegats amb aglomerat l'av. 
Sant Josep Obrer 

 618,87 € 

AL MATEIX per íd.  303,07 € 
AL MATEIX per formigó al C/. Montserrat  2.992,80 € 
PUERTAS AUTOMÀTICAS FRAMASA per la reparació porta mercat 
municipal 

447.00.212.00 435,48 € 2.152,28 €

MANUEL CABEDO VICENT per la retolació a dos tons rètol mercat 
municipal 

 1.716,80 € 

BABEL -LLIBERIA CASTELLÓ S.L., per la compra de revistes i llibres 
factura núm. 9829-1 

451.00.220.01 106,88 € 2.985,80 €

BABEL -LLIBERIA CASTELLÓ S.L., per la compra de revistes i llibres 
factura núm.10062-1 

 137,94 € 

EDITORIAL CASALS S.A., per la compra de llibres de textos factura 
02514634 

 772,84 € 

DIGEC S.A., per la compra d'enciclopèdies en CD factura 2868322  1.309,57 € 
EXCLUSIVES BOOK HOUSE S.L., per la compra de DVDs factura 50012  378,00 € 
PLANETA DE AGOSTINI  PROFESIONAL Y FORMACIÓN S.L., per la 
compra de llibres factura núm. 287576 

 232,96 € 

EDUCA MULTIMÈDIA, per la compra de DVDs factura 51194  47,61 € 
LOLA GUILLAMÓN MANUEL, per la compra i impressió de calendaris 
2006 

451.01.226.08 2.110,62 € 2.110,62 €

MANUEL CABEDO VICENT pel pintat de tota l'estructura metàl·lica del 
pati butaques (Teatre) 

451.02.212.00 2.157,60 € 2.157,60 €

SATECMA per la compra material manteniment piscina municipal 
(poliesportiu) 

452.00.212.00 222,43 € 1.536,34 €

AL MATEIX per íd.  887,78 € 
FONTANERIA DOÑATE SALAS CB per les reparacions de llanterneria 
realitzades en la piscina municipal 

 426,13 € 

ONDASPORT pel servei de socorrisme extra del mes de setembre 2005 452.00.227.09 855,80 € 855,80 €
INSTAL·LACIONS FERRANDIS per la reparació de l'enllumenat Casal 
Jove. 

452.01.212.00 909,43 € 6.749,40 €

AL MATEIX per íd.  1.054,94 € 
SEBASTIÁN CABRERA SL per la compra material manteniment Casal 
Jove 

 98,63 € 

OCRE ESTUDI GRÁFIC S.L., per pancarta impresa i treballs de pintura en 
fatxada Casal Jove. 

 4.686,40 € 

GUILLAMON MANUEL LOLA per la confecció tríptics Correllengua 452.01.226.02 376,42 € 376,42 €
AIBAR SANTILLANA ANGELA per la compra material divers per al 
Casal Jove. 

452.01.226.08 13,90 € 13,90 €

AUTOS VALLDEUXENSE pel servici prestat entre Betxí i barets dia 
25.06.2005 

452.01.227.09 498,88 € 6.694,34 €

AL MATEIX per íd. dia 06.08.2005  498,88 € 
AL MATEIX per íd. dia 27.08.2005  498,88 € 
AL MATEIX per íd. dia 30.07.2005  498,88 € 
AL MATEIX per íd. dia 16.07.2005  498,88 € 
OSUNA PRODUCCIONES SL per la realització cine en el carrer els dies 
15,22,29 de juliol 6 i 26 d'agost i 2 set. 2005 

 4.199,94 € 

INSTAL·LACIONS FERRANDIS SL per la reparació enllumenat centre 3a 
edat 

452.02.212.00 661,13 € 1.777,33 €

AL MATEIX per íd.  1.116,20 € 
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MONTBETXÍ DE APROVISIONAMIENTOS S.L., per albarà núm. 15 452.03.226.07 101,60 € 13.811,20 €
AMBULÀNCIAS SEMC S.L., per servici d'ambulància en festejos taurins  1.302,50 € 
ARMANDO BELTRÁN COLOM, per vaquetes i bou  781,32 € 
BARRERES EL TORIL, per lloguer del corral   928,00 € 
CONFECCIONES LABORALES CASTELLÓN S.L., per mocadors blancs 
popelín  4.263,00 € 
CRISTOBAL GRIFO ALCALÀ, per llaços Sant Antoni, i corda  137,00 € 
FLORISTERIA ANANAS, per arreglament floral ermita i peanya  686,72 € 
RAMADERIA GERMÀ VIDAL, per bous i vaques  3.596,00 € 
MATADERO DE LA PLANA S.A., per gestió mer. vaquí, canal vaquí, 
repercussió vaquí  115,06 € 
PIROTECNIA MARTÍ S.L., per focs artificials  1.900,00 € 
ESPECTACLES MAESTRAT S.L., pel global contractat en Festes 2005 452.05.226.07 17.400,60 € 63.733,29 €
ESPECTACULOS TALÍA S.L., per actuació orquestra La Banda  11.020,00 € 
ESPECTÁCULOS TALÍA S.L., per actuació orquestra Super Magic  6.032,00 € 
MF FERRERIA, per reparacions auditori, ratera Casa Meneu  13.353,87 € 
ANGEL LUENGO MARTÍNEZ, per bous   15.926,82 € 
PIROTÈCNIA MARTÍ S.L., per focs artificials 452.06.226.07 986,00 € 9.073,70 €
MIGUEL A. CORTÉS CORBI, per lloguer carrosses   3.555,58 € 
ESPECTACLES MAESTRAT S.L., per rectificació factura 375  4.532,12 € 
AMBULANCIAS SEMC S.L., per servici d'UVI mòbil en esdeveniment 
ciclista 452.07.226.07 120,00 € 10.836,07 €
CONFECCIONES LABORALES CASTELLÓN S.L., per estampació 
serigrafia Sant Cristòfol  3.753,02 € 
ESCUELA TAURINA DE CASTELLÓN, per preu públic venda d'entrades 
correguda de la Beneficència 2005  4.000,00 € 
PIROTECNIA MARTÍ S.L., per focs artificials  348,00 € 
ESPORTS SET I DEU, per trofeus diversos  343,13 € 
ESPORTS SET I DEU, per trofeus diversos  704,76 € 
PIROTECNIA MARTÍ S.L., per focs artificials  348,00 € 
POLY-KLYN, per lloguer de cabines WC  383,96 € 
ENERGETICAS MEDITERRANEO S.L., per lloguer grup electrogen i 
focus   835,20 € 
TOTAL  284.626,75 € 284.626,75 €
 
Relació de factures pendents de pagament d'Iberdrola: 
 
DATA IMPORT 
28-07-05 1.703,41 € 
28-07-05 302,42 € 
29-09-05 2.540,54 € 
28-10-05 1.143,74 € 
28-10-05 511,35 € 
29-10-05 9.576,44 € 
30-08-05 7.415,56 € 
30-08-05 2.567,44 € 
29-09-05 3.863,63 € 
29-11-05 561,61 € 
29-11-05 1.543,09 € 
10-09-05 107,09 € 
TOTAL 31.836,32 € 
 
TOTAL RECONEIXEMENT: 284.626,75 + 31.836,32 = 316.463,07 €UROS 
Betxí, 25 gener de 2.006- L'ALCALDE.- SR. MANUEL BLASCO BALAGUER.-“ 
 
...//... 
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DENOMINACIÓN  PARTIDA IMPORTE TOTAL 

PARTIDA
COMERCIAL CHEMSEARCH S.L., por la compra de pantallas PNC, 
factura nº 461769 

125.00.221.08 1.705,20 € 3.407,62 €

COMERCIAL CHEMSEARCH S.L., por la compra de pantallas PNC, 
factura nº 460884 

 1.702,42 € 

EXPOMOVIL VINAROS SL por alquiler vehículo policia local mes de 
octubre  

222.00.204.00 811,37 € 2.434,11 €

AL MISMO por id mes de noviembre  811,37 € 
AL MISMO por id mes de diciembre  811,37 € 
RUL AUTOMOCIO por la reparación vehículo mpal Kia 222.00.214.00 770,88 € 2.684,88 €
AL MISMO por id  1.798,57 € 
AUTOCASTILLO TALLER DE VEHÍCULOS S.L., por revisión coche  115,43 € 
INSTALACIONES ELECTRICAS AEA por las reparaciones electricas en 
centro de salud 

412.00.212.00 236,36 € 322,43 €

AL MISMO por id  86,07 € 
IDEAS por los protectores puertas, material y montajes en Pequelar 422.00.212.00 214,60 € 3.583,74 €
ORCADE Sl por los arreglos realizados en el edificio de Pequelar  98,48 € 
SEBASTIÁN CABRERA SL por los trabajos realizados en Pequelar  3.162,97 € 
CANO LOPERA, por servicio extintor Guardería Pequelar  107,69 € 
DANONE por la compra de pdtos alimenticios Pequelar 422.00.221.05 139,70 € 139,70 €
MONTBETXI APROVISIONAMENTS por la compra material Pequelar 422.00.221.09 63,22 € 2.030,91 €
ANGELA AIBAR SANTILLANA por id  64,00 € 
VICENTE PERAIRE IBÁÑEZ por compra peladora  1.247,00 € 
AL MISMO por compra material vario  203,52 € 
DIVERU S.L., por montaje parque infantil en Pequelar  453,17 € 
SERUNION S.A., por el suministro comidas guarderia Pequelar 442.00.227.09 2.797,62 € 2.797,62 €
MANUEL CABEDO VICENT por pintura de la fachada edificio Cervantes 
(EPA) 

422.01.212.00 2.992,80 € 3.344,57 €

AL MISMO por id maquina pintura edificio cervantes  351,77 € 
CONFECCIONES LABORALES CASTELLON sl por la compra de 
llaveros goma impresos EPA 

422.01.226.08 1.044,00 € 1.544,00 €

JUGAMAR SL por la compra estufas para EPA  429,00 € 
JUGAMAR SL, por la compra de garrafas de keroseno y programadores 
para la EPA 

 71,00 € 

ISABEL TORRES FERRANDIS por impartir clases en EPA de Ingles 
durante el mes de Noviembre 2005 

422.01.481.00 285,57 € 4.779,54 €

SOLEDAD PALLARES CHIVA por id de Danses Orient  300,60 € 
ESTHER NEBOT CABEZA por id de Internet  180,36 € 
SAGOLS PESUDO MIGUEL A. Por id de Ioga N  180,36 € 
SAGOLS PESUDO MIGUEL A por ide Met. Pilates  180,36 € 
ISABEL TORRES FERRANDIS por impartir clases en EPA de Ingles 
durante el mes de Diciembre 2005 

 225,45 € 

ALFRED REMOLAR FRANCH, por impartir clases en EPA de valenciano 
II durante el mes de diciembre 

 180,36 € 

ISABEL TORRES FERRANDIS, por impartir clases en EPA de castellano 
durante el mes de diciembre 

 225,45 € 

ISABEL TORRES FERRANDIS, por impartir clases en EPA de inglés 
durante el mes de diciembre 

 180,36 € 

SOLEDAD PALLARES CHIVA por id de Danses Orient durante el mes de 
diciembre 

 180,36 € 

SALVADOR MALLEN CIVIT, por id de Dibujo y Pintura durante el mes 
de diciembre 

 135,27 € 

TERESA ARROYO ALBERT, por id Gimnasia durante el mes de diciembre  120,24 € 
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ISABEL GUIRAO MORENO,  por id de granada y tul durante el mes de 
diciembre 

 180,36 € 

ESTHER NEBOT CABEZA por id de Internet druante el mes de diciembre  180,36 € 
ESTHER NEBOT CABEZA, por id de Informática I durante el mes de 
diciembre. 

 120,24 € 

ESTHER NEBOT CABEZA, por id de Informática II durante el mes de 
diciembre. 

 180,36 € 

MIGUEL A. SAGOLS PESUDO,  por id de Taichi durante el mes de 
diciembre. 

 75,15 € 

MIGUEL A. SAGOLS PESUDO,  por id de Ioga I durante el mes de 
diciembre. 

 150,30 € 

MIGUEL A. SAGOLS PESUDO, por id de Ioga II durante el mes de
diciembre. 

 120,24 € 

MIGUEL A. SAGOLS PESUDO,  por id de Met. Pilates durante el mes de 
diciembre. 

 120,24 € 

ESTHER LLORENS SEBASTIÀ, por id de Matemáticas durante el mes de 
diciembre. 

 360,72 € 

ISABEL TORRES FERRANDIS, por id de Llic. Lenguas, durante el mes de 
diciembre. 

 360,72 € 

FRANCISCO GARCÍA BELTRÁN, por id de Bailes de Salón durante el 
mes de diciembre 

 135,27 € 

ISABEL TORRES FERRANDIS por id Lic. Lengua  420,84 € 
INSTALACIONES FERRANDIS por las reparaciones realizadas en las 
Escuelas Irles 

422.02.212.00 682,76 € 4.575,09 €

JOSE CRUZ RUS por las reparaciones cristales colegio cl coma  88,66 € 
FONELEC NEBOT SL por las reparaciones electricas en colegio publico 
cervantes 

 1.554,68 € 

AL MISMO por id  990,52 € 
DOÑATE SALAS C.B., por servicio mantenimiento fontanería en Escuela 
Cervantes y centro 3ª edad 

 1.258,47 € 

SUMINISTROS ENERGÉTICOS DE LEVANTE por el gasoil escuelas 422.02.221.03 11.552,74 € 12.458,44 €
ZARDOYA OTIS S.A., por servicio de mantenimiento en Colegio 
Cervantes 

 905,70 € 

INSTALACIONES FERRANDIS SL por la reparación alcantarillado y 
desagües 

432.00.210.00 2.930,03 € 12.238,57 €

AL MISMO por hacer zanjas   2.708,51 € 
AL MISMO por id  2.718,56 € 
AL MISMO por id  417,57 € 
FACSA por el servicio de limpieza alcantarillado  270,18 € 
AL MISMO por id  128,40 € 
AL MISMO por id   2.414,28 € 
AL MISMO por id  362,20 € 
VICENTE REDÓN BÁGUENA, por reparación piscina factura 20050073  288,84 € 
INSTALACIONES FERRANDIS S.L. por las reparaciones alumbrado 
publico. 

433.00.210.00 599,24 € 34.462,47 €

AL MISMO por id   141,40 € 
AL MISMO por id  1.090,52 € 
AL MISMO por id   1.352,30 € 
AL MISMO por id  1.142,90 € 
AL MISMO por id  355,39 € 
AL MISMO por id   1.429,35 € 
AL MISMO por id  426,46 € 
AL MISMO por id                                   1.077,86 € 
AL MISMO por id                              247,65 € 
AL MISMO por id  7.081,16 € 
AL MISMO por id                                      785,98 € 
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AL MISMO por id                                1.103,02 € 
AL MISMO por id                                   1.496,40 € 
AL MISMO por id                                      1.174,59 € 
AL MISMO por id                            1.316,69 € 
AL MISMO por id                               1.490,60 € 
AL MISMO por id   1.491,76 € 
AL MISMO por id   1.356,25 € 
AL MISMO por id                                        392,11 € 
AL MISMO por id                                     514,65 € 
AL MISMO por id                                  529,17 € 
AL MISMO por id                                   804,72 € 
AL MISMO por id  120,62 € 
AL MISMO por id                                  276,03 € 
AL MISMO por id                                    120,62 € 
AL MISMO por id   1.121,37 € 
AL MISMO por id                                  739,49 € 
AL MISMO por id                            1.252,80 € 
AL MISMO por id                                 1.125,46 € 
AL MISMO por id                                       567,77 € 
AL MISMO por id                             1.383,18 € 
AL MISMO por id  354,96 € 
RESIDUOS INERTES DE LA PLANA por la recogida de inerte 
voluminoso del mes de mayo   

442.00.227.00 1.838,90 € 30.097,34 €

AL MISMO por id del mes de junio  1.697,45 € 
AL MISMO por id del mes de julio  2.051,08 € 
AL MISMO por id del mes de agosto  2.628,46 € 
AL MISMO por id del mes de septiembre  1.874,27 € 
AL MISMO por id del mes de octubre  1.485,27 € 
AL MISMO por id del mes de noviembre  2.298,63 € 
TRANSPORTES VILAR PALAU SL por el servicio de contenedores 
standart escombro mes de noviembre 

 1.733,79 € 

AL MISMO por id mes de noviembre  949,45 € 
AL MISMO por id mes de octubre  908,17 € 
AL MISMO por id mes de octubre  825,61 € 
AL MISMO por id mes de septiembre  1.155,86 € 
AL MISMO por id mes de septiembre  1.032,02 € 
AL MISMO por id mes de agosto  2.641,96 € 
AL MISMO por id mes de julio       1.320,98 € 
AL MISMO por id mes de julio  1.527,38 € 
AL MISMO por id mes de junio  454,09 € 
AL MISMO por id mes de junio  1.527,38 € 
AL MISMO por id mes de mayo  949,45 € 
AL MISMO por id mes de mayo  1.197,14 € 
A & B LABORATORIOS DE BIOTECNOLOGÍA S.A.,  por tratamiento 
biológico lixiviados factura nº 05/07459 

443.00.212.00 925,68 € 925,68 €

FUSTERIA J NEBOT por la reparación mante. edificios 444.00.212.00 2.990,98 € 3.198,76 €

TALLERES PAGI CB, por reparación vehículo factura 662  207,78 € 

MAQUINAS DE PULVERIZAR GAVARA SL por la reparación de 
cortasetos 

444.00.213.00 357,51 € 637,07 €

MANUFACTURAS METALICAS ZAMORA por reparación palas tractor  121,80 € 
TALLERES AGRIPESA (Pedro Fonfria Cheza), por reparar maquina 
desbrozadora 

 157,76 € 

RUL AUTOMOCIO por la reparación vehículo Nissan 444.00.214.00 151,48 € 647,54 €
TALLERES PAGI CB por id  271,96 € 
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AL MISMO por id  224,10 € 
CABEDO VILA-REAL por la compra de escalera brigada mpal 444.00.221.09 490,68 € 15.370,07 €
AL MISMO por la compra de material vario brigada mpal(rastrillo, mango 
azada, etc) 

 1.152,82 € 

AGROBEC SL por la compra de material vario ferreteria  219,12 € 
AL MISMO por id  5,68 € 
AL MISMO por id  9,86 € 
MANUEL CABEDO VICENT por la compra material pintura  731,82 € 
AL MISMO por id  566,89 € 
AL MISMO por id  1.955,17 € 
AL MISMO por id  2.770,39 € 
AL MISMO por id  274,29 € 
FUNDICIÓ DUCTIL BENITO S.L., por factura nº 210153878  1.535,84 € 
SATECMA S.A., por la compra de pilas factura nº T10052039  296,50 € 
SATECMA S.A., por la compra de Premhor R factura nºT10048539  537,66 € 
WÜRTH ESPAÑA S.A., por la compra de amoladora master EWS factura nº 
947370 

 1.392,58 € 

SATECMA S.A., por factura nº t1005096  257,94 € 
SATECMA S.A., por factura nº T0049397  785,60 € 
SATECMA S.A., por factura nº T0049797  113,80 € 
AZAHAR JARDINERIA Y RIEGOS, por suministro y plantación de 
árboles 

 283,11 € 

MANUEL CABEDO VICENT, por el alquiler de una máquina 
autopropulsada durante el mes de agosto 

 1.422,45 € 

MANUEL CABEDO VICENT, por el alquiler de una máquina 
autopropulsada durante el mes de julio 

 567,87 € 

GRUAS TOMAS SL por el servicio de grua día 19.11.2005 445.00.227.09 107,14 € 381,42 €
AL MISMO por id día 01.11.2005  107,14 € 
AL MISMO por id dia 06.12.2005  107,14 € 
GRUAS RUFINO por id dia 22.12.2005  60,00 € 
CANTERA LA TORRETA por la compra de aglomerado en frio 446.00.210.00 68,16 € 17.701,09 €
AL MISMO por id  195,19 € 
EXCAVACIONES Y DEMOLICIONES VICENT SL por las horas de 
retropala, horas camion y toneladas de zahorra 

 3.349,92 € 

AL MISMO por asfaltados calles adyacentes a cl. Montserrat  9.242,11 € 
SEBASTIÁN CABRERA SL por la compra material vario mantenimiento 
vias publicas 

 323,42 € 

AL MISMO por id  65,98 € 
SEBASTIÁN CABRERA SL por la compra material vario mantenimiento 
vias publicas 

 212,60 € 

AL MISMO por id  242,92 € 
AL MISMO por id  86,05 € 
INSTALACIONES FERRANDIS SL por parchear con aglomerado la avda 
San José Obrero 

 618,87 € 

AL MISMO por id  303,07 € 
AL MISMO por hormigonado cl. Montserrat  2.992,80 € 
PUERTAS AUTOMATICAS FRAMASA por la reparación puerta mercado 
municipal 

447.00.212.00 435,48 € 2.152,28 €

MANUEL CABEDO VICENT por la rotulación a dos tonos letrero mercado 
municipal 

 1.716,80 € 

BABEL -LLIBERIA CASTELLÓ S.L., por la compra de revistas y libros 
factura nº 9829-1 

451.00.220.01 106,88 € 2.985,80 €

BABEL -LLIBERIA CASTELLÓ S.L., por la compra de revistas y libros 
factura nº10062-1 

 137,94 € 

EDITORIAL CASALS S.A., por la compra de libros de textos factura  772,84 € 
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02514634 
DIGEC S.A., por la compra de enciclopedias en CD factura 2868322  1.309,57 € 
EXCLUSIVAS BOOK HOUSE S.L., por la compra de DVDs factura 50012  378,00 € 
PLANETA DE AGOSTINI  PROFESIONAL  Y FORMACIÓN S.L., por la 
compra de libros factura nº 287576 

 232,96 € 

EDUCA MULTIMEDIA, por la compra de DVDs factura 51194  47,61 € 
LOLA GUILLAMÓN MANUEL, por la compra e impresión de calendarios 
2006 

451.01.226.08 2.110,62 € 2.110,62 €

MANUEL CABEDO VICENT por el pintado de toda la estructura metalica 
del patio butacas (Auditorio) 

451.02.212.00 2.157,60 € 2.157,60 €

SATECMA por la compra material mantenimiento piscina mpal 
(polideportivo) 

452.00.212.00 222,43 € 1.536,34 €

AL MISMO por id  887,78 € 
FONTANERIA DOÑATE SALAS CB por las reparaciones de fontaneria 
realizadas en la piscina mpal 

 426,13 € 

ONDASPORT por el servei de socorrisme extra del mes de septiembre 2005 452.00.227.09 855,80 € 855,80 €
INSTALACIONES FERRANDIS por la reparación del alumbrado casal 
jove 

452.01.212.00 909,43 € 6.749,40 €

AL MISMO por id  1.054,94 € 
SEBASTIÁN CABRERA SL por la compra material mantenimiento casal 
Jove 

 98,63 € 

OCRE ESTUDI GRÁFIC S.L., por pancarta impresa y trabajos de pintura en 
fachada Casal Jove 

 4.686,40 € 

GUILLAMON MANUEL LOLA por la confeccion trípticos Correllengua 452.01.226.02 376,42 € 376,42 €
AIBAR SANTILLANA ANGELA por la compra material vario para el 
Casal Jove 

452.01.226.08 13,90 € 13,90 €

AUTOS VALLDEUXENSE por el servicio prestado entre Betxi y 
chiringuitos dia 25.06.2005 

452.01.227.09 498,88 € 6.694,34 €

AL MISMO por id dia 06.08.2005  498,88 € 
AL MISMO por id dia 27.08.2005  498,88 € 
AL MISMO por id dia 30.07.2005  498,88 € 
AL MISMO por id dia 16.07.2005  498,88 € 
OSUNA PRODUCCIONES SL por la realización cine en la calle los dias 
15,22,29 de julio 6 y 26 de agosto y 2 septbre 2005 

 4.199,94 € 

INSTALACIONES FERRANDIS Sl por la reparación alumbrado centro 3ª 
edad 

452.02.212.00 661,13 € 1.777,33 €

AL MISMO por id  1.116,20 € 
MONTBETXÍ DE APROVISIONAMIENTOS S.L., por albarán nº 15 452.03.226.07 101,60 € 13.811,20 €
AMBULANCIAS SEMC S.L., por servicio de ambulancia en festejos 
taurinos  1.302,50 € 
ARMANDO BELTRÁN COLOM, por vaquillas y toro  781,32 € 
BARRERAS EL TORIL, por alquiler del corral   928,00 € 
CONFECCIONES LABORALES CASTELLÓN S.L., por pañoletas blancas 
popelin  4.263,00 € 
CRISTOBAL GRIFO ALCALA, por lazos Sant Antoni, y cuerda  137,00 € 
FLORISTERÍA ANANAS, por arreglo floral ermita y peaña  686,72 € 
GANADERÍA GERMÁN VIDAL, por toros y vacas  3.596,00 € 
MATADERO DE LA PLANA S.A., por gestión mer. Vacuno, canal vacuno, 
repercursión vacuno  115,06 € 
PIROTECNIA MARTÍ S.L., por fuegos artificiales  1.900,00 € 
ESPECTACLES MAESTRAT S.L., por el global contratado en Fiestas 2005 452.05.226.07 17.400,60 € 63.733,29 €
ESPECTÁCULOS TALÍA S.L., por actuación orquesta La Banda  11.020,00 € 
ESPECTÁCUOS TALÍA S.L., por actuación orquesta Super Magic  6.032,00 € 
MF FERRERIA, por reparaciones auditorio, ratonera Casa Meneu  13.353,87 € 
ANGEL LUENGO MARTÍNEZ, por toros de deshecho  15.926,82 € 
PIROTECNIA MARTÍ S.L., por fuegos artificiales 452.06.226.07 986,00 € 9.073,70 €
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MIGUEL A. CORTÉS CORBI, por alquiler carrozas   3.555,58 € 
ESPECTACLES MAESTRAT S.L., por rectificación factura 375  4.532,12 € 
AMBULANCIAS SEMC S.L., por servicio de UVI movil en evento ciclista 452.07.226.07 120,00 € 10.836,07 €
CONFECCIONES LABORALES CASTELLÓN S.L., por espampación 
serigrafía Sant Cristofol  3.753,02 € 
ESCUELA TAURINA DE CASTELLÓN, por precio público venta de 
entradas corrida de la Beneficiencia 2005  4.000,00 € 
PIROTECNIA MARTÍ S.L., por fuegos artificiales  348,00 € 
ESPORTS SET I DEU, por trofeos varios  343,13 € 
ESPORTS SET I DEU, por trofeos varios  704,76 € 
PIROTECNIA MARTÍ S.L., por fuegos artificiales  348,00 € 
POLY-KLYN, por alguier de cabinas WC  383,96 € 
ENERGÉTICAS MEDITERRANEO S.L., por alquiler grupo electrógeno y 
focos   835,20 € 
TOTAL  284.626,75 € 284.626,75 €
Relación de facturas pendientes de pago de Iberdrola: 
 
FECHA IMPORTE 
28-07-05 1.703,41 € 
28-07-05 302,42 € 
29-09-05 2.540,54 € 
28-10-05 1.143,74 € 
28-10-05 511,35 € 
29-10-05 9.576,44 € 
30-08-05 7.415,56 € 
30-08-05 2.567,44 € 
29-09-05 3.863,63 € 
29-11-05 561,61 € 
29-11-05 1.543,09 € 
10-09-05 107,09 € 
TOTAL 31.836,32 € 
 
TOTAL RECONOCIMIENTO: 284.626,75 + 31.836,32 = 316.463,07 €UROS 
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En Betxí a 25 Enero de 2.006- EL ALCALDE.- D. 
MANUEL BLASCO BALAGUER.-“Després de la 
lectura s'obri debat, i es produïxen les intervencions 
següents: 
Sr. Meneu: 
El  Sr. Meneu, portaveu del BNV, manifesta l'opinió 
del seu grup respecte d'això i el seu vot en contra per 
la gestió econòmica  que s'esta fent. Considera que 
les coses no es fan bé, sobretot tenint majoria 
absoluta, pel que no pot atribuir-se la gestió 
econòmica a l'oposició. El seu vot serà en contra a 
causa de l'existència de nombrosos gastos que no 
s'han pagat  al seu temps. L'import del reconeixement 
ascendix a al voltant de 52.000.000 ptes,  la qual cosa 
li pareix excessiu. Més encara quan estant ja al 
febrer, encara no s'ha aprovat el pressupost municipal  
i els grups polítics no compten ni amb un esborrany 
d’este; la qual cosa no li pareix  correcte. Quant al 
reconeixement que es  pretén aprovar,  està en contra  
pel fet que s'està posant en una situació difícil als 
proveïdors, sobretot quan alguna de les factura 
incloses   és vertaderament antiga.  Entendria que  les 
factures incloses en la relació foren dels mesos de 
novembre o desembre, i en este cas no  s'oposaria al 
reconeixement; però hi ha factures de juny, juliol, 
inclús  alguna  del   mes de   febrer, cosa que  no diu 
res a favor de l'Ajuntament de Betxí. Menciona  
específicament la factura corresponent al lloguer del 
“corralet”  per als bous, corresponent al mes de gener 
del 2005. Entén el Sr.  Meneu que quan es va 
construir el “corrralet”, amb un cost 
d'aproximadament 30.000 euros, s'haguera pogut  fer 
una instal·lació polivalent, que servira per a les 
diferents festes, ja que en cas contrari, com succeïx 
ara, s'estan duplicant els gastos. Creu que simplement  
per respecte la els creditors no pot demorar-se al 
pagament de les factures pendents. Recorda al Sr. 
alcalde que  més d'una vegada s'ha compromés que el 
pagament de les factures es realitzaria en un  termini 
no superior a tres mesos. Pensa que econòmicament 
la gestió no és bona.  Finalitza fent referència a un  
gasto, amb què manifesta no estar conforme, la  
correguda de la beneficència, que costa a 
l'Ajuntament 4.000 euros aproximadament, 
corresponent a la compra de 100 entrades per un 
import de 43 i 28 euros. Ja en anteriors legislatures 
als Srs. Monzonis i Peirats, com a alcaldes, els va 
manifestar la seua oposició a este gasto. En tot cas 
creu que hi ha en el municipi altres gastos, inclosos  
els de festes, als que podria destinar-se estos diners.  
 
 
 

En Betxí a 25 Enero de 2.006- EL ALCALDE.- D. 
MANUEL BLASCO BALAGUER.-Tras la lectura se 
abre debate, produciéndose las siguientes 
intervenciones: 
Sr. Meneu: 
El  Sr. Meneu, portavoz del BN, manifiesta la 
opinión de su grupo al respecto y su voto en contra 
por la gestión económica  que se esta haciendo. 
Considera que las cosas  no se hacen bien, sobre 
todo teniendo mayoría absoluta, por lo que no puede 
achacarse la gestión económica a la oposición. Su 
voto será en contra debido a la existencia de  
numerosos gastos que no se han pagado  a su 
tiempo. El importe del reconocimiento asciende a 
alrededor de 52.000.000 ptas,  lo  cual le parece 
excesivo. Más aún  cuando  estando ya en febrero, 
todavía no se ha aprobado el presupuesto municipal  
y los grupos políticos no cuentan ni con un borrador 
del mismo; lo cual no le parece  correcto. En cuanto 
al reconocimiento que se  pretende aprobar,  está en 
contra debido a que se está poniendo en una 
situación difícil a los proveedores, sobre todo 
cuando alguna de las facturas incluidas es 
verdaderamente antigua.  Entendería que las facturas 
incluidas en la relación fueran de los meses de 
noviembre o diciembre, en cuyo caso no se opondría 
al reconocimiento; pero hay facturas de junio, julio, 
incluso  alguna  del mes de  febrero, lo cual  no dice 
nada a favor del Ayuntamiento de Betxí. Menciona 
específicamente la factura correspondiente al 
alquiler del “corralet” para los toros, correspondiente 
al mes de enero de 2005. Entiende el Sr.  Meneu que 
cuando se construyó el “corrralet”, con un coste de 
alrededor de 30.000 euros, se hubiera podido hacer 
una instalación polivalente, que sirviera para las 
diferentes fiestas, puesto que de lo contrario, como 
sucede ahora, se están duplicando los gastos. Cree 
que simplemente  por respeto la los  acreedores no 
puede demorarse  al pago de las facturas pendientes. 
Recuerda al Sr. Alcalde que  más de una vez se ha 
comprometido a que el pago de las facturas se 
realizaría en un plazo no superior a tres meses. 
Piensa que económicamente la gestión no es buena.  
Finaliza haciendo referencia a un  gasto, con el que 
manifiesta no estar conforme, la corrida de la 
beneficencia, que cuesta al Ayuntamiento 4.000 
euros aproximadamente, correspondiente a la 
compra de  100 entradas por un importe de 43 y 28 
euros. Ya en anteriores legislaturas a los Sres. 
�alvita� y Peirats, como alcaldes, les manifestó su 
oposición a este gasto. En todo caso cree que hay en 
el municipio otros gastos, incluidos los de fiestas, a 
los que podría destinarse este dinero.  
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Sr. Guillén: 
El Sr. Guillén, d'EUPV, manifesta en la seua 
intervenció que de les factures incloses en la relació li 
ha sorprés l'elevat import d’estes, així com l'antiguitat 
d'alguna d'elles. Indistintament de l'equip de govern,  
sempre ha votat a favor dels reconeixements de 
crèdit, ja que del que es tracta és que la gent  cobre, 
perquè el servici  s'ha realitzat. A pesar d'això  entén 
que està no és l'actuació correcta. En nombroses 
ocasions, ha fet constar que  en l'elaboració dels 
pressupostos s'ha de ser realista: cal incrementar 
l'import  d'algunes partides, i ajustar-se posteriorment  
al crèdit existent;  amb això no s'arribaria a la situació 
actual. Encara que no està d'acord amb  la gestió 
econòmica   és coherent i raonable que la gent cobre i 
a més, si és possible,  que cobre  abans. 
 
 
Sr. Meneu 
El Sr.  Meneu intervé novament per a matisar  que  
també esta d'acord que la gent cobre, però el que no li 
pareix correcte és que es paguen ara servicis  prestats 
en el mes de gener de l'any anterior. Això és un 
símptoma d'una mala gestió  econòmica. Veu un 
descontrol  en la  situació econòmica de 
l'Ajuntament. 
Sr. Nebot 
El Sr.  Nebot,  com a portaveu del PSOE, explica la  
posició del seu grup, que se situa en la  línia  de les 
anteriors intervencions; és a dir, si els servicis objecte 
de les factures s'han realitzat, lògic és, que els 
proveedors cobren estos servicis. El que els ha 
sorprés negativament és que alguna de les factures 
siguen de l'any anterior. En concret fa referència a 
alguna factura de les festes de Sant Antoni, que 
encara estava pendent i que s'ha inclòs en este 
reconeixement: això és símptoma d'una mala gestió 
econòmica i d'un descontrol evident. Al·ludix a 
l'existència d'un abocador que es troba en zona 
urbana, al costat d'una zona verda, crítica tant el 
descontrol dels abocaments  que es realitzen, com la 
ubicació de mateix i també el  cost econòmic. Des del  
mes de juliol,  l'import  de les factures de l'abocador 
que estan pendent de pagament, ascendien a 
5.000.000 ptes. Creu que si es pretén tindre un 
abocador en la dita zona, el que és discutible, 
almenys que estiga controlat: és a dir que hi haja una 
persona controlant que tant els abocaments com que 
el transport d’estos es faça en les conciciones 
adequades. En tot cas, si el cost ha de ser este, tal 
vegada calga arbitrar  altres mesures en el tema dels 
abocaments. Recorda que ja hi ha un contracte per a 
l'arreplega dels voluminosos i tal vegada s'estiga 

Sr. M. Guillén: 
El Sr. Guillén, de EUPV, manifiesta en su 
intervención que de las facturas incluidas en la 
relación le ha sorprendido el elevado importe de las 
mismas, así como la antigüedad de alguna de ellas. 
Indistintamente del equipo de gobierno,  siempre ha 
votado a favor de los reconocimientos de crédito, 
puesto que de lo que se trata es de que la gente  
cobre, pues el servicio se ha realizado. Pese a ello  
entiende que está no es la actuación correcta. En 
numerosas ocasiones, ha hecho constar que  en la 
elaboración de los presupuestos se ha de ser realista: 
hay que incrementar el  importe de algunas partidas, 
y ajustarse posteriormente  al crédito existente;  con 
ello no se llegaría a la situación actual. Aunque no 
esta de acuerdo con la gestión económica es 
coherente y razonable que la gente cobre y además, 
si es posible,  que cobre  antes. 
Sr. Meneu 
El Sr.  Meneu interviene de nuevo para matizar  que  
también esta de acuerdo en que la gente cobre, pero 
lo que no le parece correcto es que se paguen ahora 
servicios prestados en el mes de enero del año 
anterior. Ello es un síntoma de una mala gestión  
económica. Ve un descontrol en la situación 
económica del Ayuntamiento. 
Sr. F. Nebot 
El Sr.  Nebot, como portavoz del PSOE, explica la  
posición de su grupo, que se situa en la  línea  de las 
anteriores intervenciones; es decir, si los servicios 
objeto de las facturas se han realizado, lógico es,  
que los proveederos cobren estos servicios. Lo que 
les ha sorprendido negativamente es que alguna de 
las facturas sean del año anterior. En  concreto hace 
referencia a alguna factura de las fiestas de Sant 
Antoni, que todavía estaba pendiente y que se ha 
incluido en este reconocimiento: ello es síntoma de  
una  mala gestión económica y de un descontrol 
evidente. Alude a la existencia de un vertedero que 
se encuentra en zona urbana, al lado de una zona 
verde, crítica tanto el descontrol de los vertidos  que 
se realizan, como la ubicación de mismo y también 
el coste económico. Desde el mes de julio, el  
importe de las facturas del vertedero que están  
pediente de pago, ascendien a 5.000.000 ptas. Cree 
que si se pretende tener un vertedero en dicha zona, 
lo cual es discutible, lo menos que se puede  hacer es 
que esté controlado: es decir que haya una persona 
controlando tanto los vertidos como que el trasporte 
de los mismos se haga en las conciciones adecuadas. 
En todo caso, si el coste ha de ser este, tal vez haya 
que arbitrar otras medidas en el tema de los vertidos. 
Recuerda que ya existe un contrato para la recogida 
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duplicant el gasto. A més es pregunta com pot ser que 
en el mes de juliol, ja no hi haguera diners per a fer 
front a les factures, quan el gasto  estava previst. 
Al·ludix  el Sr. Nebot,  a una qüestió  merament 
política: un dels temes de la campanya electoral de 
l'actual equip de govern va ser el retall pressupostari. 
Recorda que quan el Sr. Blasco estava en l'oposició  i 
es presentaven per l'equip de govern, ja no  
reconeixements extrajudicials de crèdit, sinó 
modificacions pressupostàries, sempre criticava la 
gestió econòmica de l'anterior  govern  municipal. 
Considerava que eixes modificacions no estaven 
justificades. És per això que davant d'un 
reconeixement extrajudicial com el presentat amb un 
import considerable -52.000.000 ptes,-, retalls de 
premsa com  els presentats al seu dia pel Sr. Blasco, i 
que al·ludia a les pèrdues en Pequelar, no sap hui com 
prendre-s’ho. Veient el comportament del PP quan 
estaven en l'oposició en matèria econòmica, no entén 
ara la gestió de l'equip de govern. Continua explicant 
que  actualment  els pressupostos de l’exercici 2005, 
es troben prorrogats. De la relació de factures es 
comprova  que  no es paga als proveïdors  des de fa 
alguns mesos. La situació li pareix gravíssima, ja que 
es  reconeix  un deute pendent d'uns 50.000.000 de 
ptes, i falta encara la  liquidació i relació dels gastos 
corresponents a festes, l'import dels quals es 
desconeix. Ens trobarem davant d'un import  
considerable. Definix la situació econòmica com un 
caos total i absolut. I això repercutix negativament en 
el propi Ajuntament, ja que ningú voldrà contractar 
amb  ell, amb la qual cosa  els servicis  hauran de 
pagar-se més cars.  Expressa que per primera vegada 
hi ha dos persones en l'Ajuntament  amb  dedicació 
exclusiva, o que almenys li  dediquen gran part de la  
jornada, i a pesar d’això la gestió no és correcta i 
entén que algú haurà d'assumir la seua 
responsabilitat. Sobre el caràcter del vot del seu grup 
anuncia que  s'abstindran. Manifesta  que volen que 
es pague,  que els  creditors cobren, però  esta és la 
seua forma d'oposar-se  a la gestió econòmica de  
l'equip de govern. 
 
 
 
Sra. Martínez: 
La Sra. Martínez contesta, explicant que en 
l'elaboració del pressupost ha de realitzar-se una 
previsió d'ingressos  i gastos, i s’han d'ajustar els uns 
i els altres: a vegades  les previsions de gastos es 
complixen, però  altres vegades sorgixen emergències 
que cal atendre. Entre estes enumera: l'adequació del 
Casal Jove, l'elaboració del Pla d'emergència del 

de los voluminosos y tal vez se este duplicando el 
gasto. Además se pregunta como puede ser que en el 
mes de julio, ya no hubiera dinero para hacer frente 
a las facturas, cuando el gasto  estaba previsto. 
Alude  el Sr. Nebot,  a una cuestión  meramente 
política: uno de los temas de la �alvita� electoral 
del actual equipo de gobierno fue el recorte 
presupuestario. Recuerda que cuando el Sr. Blasco 
estaba en la oposición y se presentaban por el equipo 
de gobierno, ya no reconocimientos extrajudiciales 
de crédito, sino modificaciones presupuestarias, 
siempre criticaba la gestión económica del anterior 
gobierno municipal. Consideraba que tales 
modificaciones no estaban justificadas. Es por ello 
que  ante un reconocimiento extrajudicial como el 
presentado con un importe considerable –52.000.000 
ptas,-, recortes de prensa como  los presentados en 
su día por el Sr. Blasco, y que aludía a las pérdidas 
en Pequelar, no sabe hoy cono tomarlos. Viendo el 
comportamiento del PP cuando estaban en la 
oposición en materia económica, no entiende ahora 
la gestión del equipo de gobierno. Continúa 
explicando que actualmente los presupuestos del 
ejerció 2005, se encuentran prorrogados. De la 
relación de facturas se comprueba que  no se paga a 
los proveedores desde hace algunos meses. La 
situación le parece gravísima, puesto que se  
reconoce  una deuda pendiente de unos 50.000.000 
de pts, faltando aún la  liquidación y relación de los 
gastos correspondientes a fiestas, cuyo importe se 
desconoce. Nos encontraremos ante un importe  
considerable. Define la situación económica como 
un caos total y absoluto. Y ello repercute 
negativamente en el propio Ayuntamiento, puesto 
que nadie querrá contratar con  él, con lo que  los 
servicios  habrán de pagarse más caros.  Expresa que 
por primera vez hay dos personas en el 
Ayuntamiento con dedicación exclusiva, o que al 
menos le  dedican gran parte de la  jornada, pese a lo 
cual la gestión no es correcta y entiende que alguien 
deberá asumir su responsabilidad. Sobre el carácter 
del voto de su grupo anuncia que  se abstendrán. 
Manifiesta que quieren que se pague, que los  
acreedores cobren, pero esta es su forma de oponerse 
a la gestión económica del  equipo de gobierno. 
Sra. Martínez: 
La Sra. Martínez contesta, explicando que en la 
elaboración del presupuesto ha de realizarse una 
previsión de ingresos y gastos, debiendo ajustar unos 
y otros: a veces las previsiones de gastos se 
cumplen, pero otras veces surgen emergencias que 
hay que atender. Entre las surgidas, enumera: la 
adecuación del Casal Jove, la elaboración del Plan  
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col·legi  Cervantes/Dualde,  instal·lació de calefacció  
en  l'escola infantil o instal·lació d'ascensors en els 
col·legis. També fa referència a les inversions en 
matèria mediambiental, cas de l'abocador controlat, a 
les quals s'esta donant gran importància en esta 
legislatura. La prestació de tots estos servicis  suposa  
un increment dels gastos no previstos. Defén la gestió 
econòmica,  afirmant que la major part de les factures  
són de l'últim trimestre de l'exercici anterior, i encara 
que és veritat que algunes són anteriors, la major part 
d'elles es corresponen a eixe període. Recorda també 
el cas de la guarderia infantil Pequelar, els gastos de 
la qual eren grandíssims  en l'anterior legislatura i ara, 
s'han reduït, a pesar que continua sent deficitària.  
 
 
 
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot  aclarix, que no critica  que  els polítics  
amb dedicació exclusiva cobren,  això li pareix lògic. 
Però entén que a pesar de la dedicació les coses no 
estan eixint bé, sobretot pel que fa a la gestió 
econòmica. 
Sr. Meneu: 
El Sr. Meneu  reconeix l'existència d'imprevistos, i 
entén que ningú nega açò, però creu que hi ha 
qüestions en què cal tindre una major previsió: com 
els mocadors de Sant Antoni. Açò es fa tots els anys  
i cal preveure-ho. Igual que la inversió en el Casal 
Jove, ja que ja se sabia que el trasllat es realitzaria  
després de la posada en funcionament del Centre de 
la 3a edat. Quant als gastos corresponents a 
calefacció i instal·lació d'ascensors, no els considera  
imprevistos, en absolut. Estos temes han de 
preveure's i consignar-se en el pressupost. Es dirigix 
l'alcalde per a recordar-li que va garantir el 
compliment estricte dels pressupostos  i el pagament 
en tres  mesos,  i que amb açò està donant  arguments 
a l'oposició. Conclou que hi ha coses que han de fer-
se per urgència, però no és el cas. Creu per això que 
els comentaris del portaveu del PSOE són  adequats  i 
lògics. 
El Sr.  Guillén  pregunta  sobre  la raó per la qual els 
reconeixements  de crèdits no es realitzen abans, amb 
la qual cosa s'evitaria, tant una xifra tan elevada,  com 
el que la gent tardara  a cobrar. Açò deixa clara que 
cal prioritzar les necessitats i ajustar-les a la 
disponibilitat de recursos.  Explica que amb  el retard 
en el pagament de les factures es produïx un 
enfrontament clar entre els proveïdors o els que 
presten servicis a l'Ajuntament i els responsables del 
pagament. A més a vegades este enfrontament  
repercutix negativament en el propi comerç de Betxí, 

de emergencia del colegio Cervantes/Dualde,  
instalación de calefacción   en  la escuela infantil o 
instalación de ascensores en los colegios. También 
hace referencia a las inversiones en materia 
medioambiental, caso del vertedero controlado, a las 
que se esta dando gran importancia en esta 
legislatura. La prestación de todos estos servicios  
supone un incremento de  los gastos no previstos. 
Defiende la gestión económica, afirmando que la 
mayor parte de las facturas son del último trimestre 
del ejercicio anterior, y aunque es verdad que 
algunas son anteriores, la mayor parte de ellas se 
corresponden a dicho periodo. Recuerda también el 
caso de  la guardería  infantil Pequelar,  cuyos gastos 
eran grandísimos  en la anterior legislatura y ahora, 
se han reducido, pese a que continúa siendo 
deficitaria.  
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot  aclara, que no critica que los políticos  

con dedicación exclusiva cobren, sino que ello le 
parece lógico. Pero entiende que pese a la 
dedicación  las cosas no están saliendo bien, sobre 
todo en lo referente a la gestión económica. 
Sr. Meneu: 
El Sr. Meneu  reconoce la existencia de imprevistos, 
y entiende que nadie niega esto, pero  cree que  hay 
cuestiones en las que hay que tener una mayor 
previsión: caso de las pañoletas de S. Antoni.  Esto 
se hace todos los años  y hay que preverlo. Al igual 
que la inversión en el Casal Jove, puesto que ya se 
sabía que el traslado se realizaría   tras la puesta en 
funcionamiento del Centro de la 3ª Edad. En cuanto 
a los gastos correspondientes a calefacción e 
instalación de ascensores, no los considera  
imprevistos, en absoluto. Estos temas han de 
preverse y consignarse en el presupuesto. Se dirige 
el Alcalde para recordarle que garantizó el 
cumplimiento estricto de los presupuestos  y el pago 
en tres meses, y que con esto está dando  argumentos 
a la oposición. Concluye que hay cosas que han de 
hacerse por urgencia, pero no es el caso. Cree por 
ello que los comentarios del portavoz del PSOE son  
adecuados  y lógicos. 
El Sr.  Guillén  pregunta  acerca de  la razón por la 
que los reconocimientos  de créditos no se realizan 
antes, con lo que se evitaría, tanto una cifra tan 
elevada, como el que la gente tardara  en cobrar. 
Esto deja claro que hay que priorizar las necesidades 
y ajustarlas  a la disponibilidad de recursos.  Explica  
que  con el retraso en el pago de las facturas  se 
produce un enfrentamiento claro entre los 
proveedores o quienes prestan servicios al 
Ayuntamiento y los responsables del pago. Además 
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que per un altre costat s'intenta  potenciar: el que 
succeïx si els proveïdors són comerciants o 
empresaris locals. Això no té sentit. 
Quant al tema d'Iberdrola, creu que seria convenient 
elaborar un estudi que possibilitara un estalvi 
energètic  en els diferents edificis municipals. 
Pregunta el Sr. Guillén  sobre les factures pendents de 
pagament i si  es farà un altre reconeixement de 
crèdits. 
 
 
El Sr. Nebot explica que  que en la  relació de 
factures pendents  hi ha algunes del quart  trimestre, 
però també del 1r, 2n i 3r. Cal fer alguna cosa 
respecte d'això, per a evitar açò. Cal veure que 
recursos es disposa abans de  sol·licitar els servicis. 
En alguns cas es tracta d'emergències, però no en 
tots. Cal fer una previsió dels gastos, i també 
prioritzar estos. Quant als gastos realitzats en el 
col·legi, i al·ludits per la Sra. Martínez,  recorda que 
encara queden alguns per fer:  reparació de persianes, 
que estan en un estat deplorable,  adequació de  WC 
de xiquets de 3 a 5 anys. 
 L'equip de govern, contínua el Sr. Nebot, és 
responsable tant dels gastos com de la gestió 
econòmica. No poden esperar que se'ls lloe per tot el 
que fan, es tracta de treballar cada vegada millor i no 
esperar   afalacs per això.  I l'oposició ha de criticar-
los  per a aconseguir  una millor gestió.  
 
El Sr. alcalde contesta  a les intervencions,  recolzant 
la  intervenció de la Sra. Martínez, al·ludix  que  no 
entrarà en  detalls concrets, en   factures concretes, 
entén que serà la gent de  Betxí els que puguen 
demanar responsabilitats. Creu que van pel bon camí: 
el municipi esta prosperant a  un ritme superior al de 
la resta de poblacions veïnes. El pressupost és 
orientatiu. Explica que el problema del 
reconeixement extrajudicial de crèdits no és un 
problema de diners, sinó de falta de consignació:  
això suposa que  algunes factures  no poden satisfer-
se a l'hora de presentació per esgotament de la  
partida corresponent. La gestió del grup de govern en 
estos moments és qualificada per l'alcalde 
d'excel·lent, a  pesar del reconeixement extrajudicial  
presentat. Hi ha diners suficients per a fer front al 
reconeixement extrajudicial de 52.000.000 de ptes. i a 
un altre  semblant, si anara el cas, encara que no es  
produirà. La raó del present reconeixement és  
l'esgotament de les partides, ja que els ingressos 
corresponents a l'any 2005, han sigut els millors en la 
història de Betxí: s'ha ingressat més i s'ha gestionat 
millor que mai. En prova de tot això  fa referència a 

a veces este enfrentamiento repercute negativamente 
en el propio comercio de Betxí, que por  otro lado se  
intenta potenciar: lo que sucede si  los proveedores 
son comerciantes o empresarios locales. Lo cual  no 
tiene sentido. 
En cuanto al tema de Iberdrola, cree que sería 
conviente elaborar un estudio que posibilitara un 
ahorro energético en los diferentes edificios 
municipales. 
Pregunta el Sr. Guillén sobre las facturas pendientes 
de pago y si se hará otro reconocimiento de créditos. 
El Sr. Nebot explica que  que en la relación de 
facturas pedientes  hay algunas del cuarto trimeste, 
pero también de  el 1º, 2º y  3º.  Hay que hacer algo 
al respecto, para evitar esto. Hay que ver de que 
recursos se dispone antes de solicitar los servicios. 
En algunos caso se trata de emergencias, pero no en 
todos. Hay que hacer una previsión de los gastos, y 
también priorizar estos. En cuanto a los gastos 
realizados en el colegio, y aludidos por la Sra. 
Martínez,  recuerda que todavía quedan algunos por 
hacer: reparación de persianas, que están en un 
estado deplorable, adecuación de WC de niños de 3 
a 5 años. 
 El equipo de gobierno, continua el Sr. Nebot, es 
responsable tanto de los gastos como de la gestión 
económica. No pueden esperar que se les alabe por 
todo lo que hacen, se trata de trabajar cada vez mejor 
y no esperar   halagos por ello.  Y la oposición tiene 
que  azuzarles para   una mejor gestión.  
El Sr. Alcalde contesta a las intervenciones,  
apoyando la  intervención de la Sra. Martínez, alude 
a  que  no va a entrar en  detalles concretos, en  
facturas concretas, entiende que será la gente de  
Betxí quienes puedan pedir responsabilidades. Cree 
que van por el buen camino: el municipio esta 
prosperando a  un ritmo superior al del resto de 
poblaciones vecinas. El presupuesto es orientativo. 
Explica que el problema del reconocimiento 
extrajudicial de créditos no es un problema de 
dinero, sino de falta de consignación:  ello supone 
que  algunas facturas  no pueden satisfacerse  al 
tiempo de presentación por agotamiento de la  
partida correspondiente. La gestión del grupo de 
gobierno en estos momentos es calificada  por el 
alcalde de excelente, pese al reconocimiento 
extrajudicial  presentado. Existe dinero  suficiente 
para hacer frente al reconocimiento extrajudicial de 
52.000.000 de pts. Y a otro  similar, si fuere el caso, 
aunque no se  producirá. La razón del  presente 
reconocimiento es  el agotamiento de las partidas, 
puesto que los ingresos correspondientes  al  año 
2005, han sido los mejores en la historia de Betxí: se 
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un informe del tresorer municipal segons el qual a 
data 31/12 /2005, els saldos dels comptes bancaris 
dels quals és titular l'Ajuntament de Betxí presenten  
un saldo de 594.791,02 euros. Això prova que hi 
havia diners  suficients per a fer front als deutes, i si 
no es va pagar va ser per  falta de consignació, i 
encara que il·lògic, així és per disposar-ho la llei. 
Així mateix recorda que a 1 de cada mes els 
funcionaris municipals cobren puntualment.  Finalitza  
argumentant que l'Ajuntament de Betxí  té actualment 
superàvit. 
Després del debat es posa el dictamen a votació que 
queda aprovat per set vots a favor (PP i EU), un en 
contra (BNV) i quatre abstencions (PSOE). 
 
 
5/2006,- DONAR COMPTE GESTIÓ PADRÓ 
D'HABITANTS 2004,- 
Es dóna compte a la corporació del resultat de la 
gestió del padró d'habitants d'este municipi referent a 
l'any 2004 i la població resultant a 1 de gener del 
2005, l'informe de la qual és el següent: 
Amb el present, i com a responsable del Departament 
d'Estadística d'este Ajuntament, pose en el seu 
coneixement el següent informe que resumix les 
actuacions realitzades en el Padró d'Habitants en 
l'exercici 2004: 
ALTES                                                                            
Altes acumulades: (Total Hòmens i Dones) 197 
Que es distribuïxen de la manera següent: 
Alta per Naixements: 53 
Altes per Canvis de residència:  
D'un altre Municipi:  91 
De l'Estranger:  52 
Altes per Omissió:   1  
BAIXES                                                                          
Baixes Acumulades: ( Total Hòmens i Dones)  162  
Que es distribuïxen de la manera següent: 
Baixes per Defuncions:  43 
Baixes per Canvis de Residència:  - A un altre 
Municipi:  118 
- A l'Estranger: 1 
Baixes per Inscripció Indeguda/ Duplicats:  0 
XIFRA de Població a 1-1-2005  
Com resultat de l'anteriorment exposat es proposa 
com a xifra de població d'este municipi de Betxí a 
data 1-1-2005 la de 5.572.  
Betxí, 22 de desembre del 2005. El funcionari 
encarregat Sr. Juan José Gómez Font 
Així mateix es dóna compte que la xifra de població 
declarada oficial per l'Institut Nacional d'Estadística a 
1 de gener del 2005 és de 5.551 habitants. 
 

ha ingresado más y se ha gestionado mejor que 
nunca. En prueba de lo cual  hace referencia  a un 
informe del Tesorero municipal según el cual  a 
fecha 31/12 /2005, los saldos de las cuentas 
bancarias de las que es titular el  Ayuntamiento  de 
Betxí arrojan un saldo de 594.791,02 euros. Ello 
prueba  que había dinero  suficiente para hacer frente 
a las deudas, y si no se pagó fue por falta de 
consignación, y aunque ilógico, así es por disponerlo 
la ley. Asimismo  recuerda que a 1 de  cada mes los 
funcionarios municipales cobran puntualmente. 
Finaliza argumentando que el Ayuntamiento de 
Betxí  tiene actualmente superavit. 
Tras el debate se pone el dictamen a votación que 
queda aprobado por siete votos a favor (P.P. y E.U.), 
uno en contra (B.N.) y cuatro abstenciones (PSOE). 
5/2006,- DAR CUENTA GESTION PADRÓN DE 
HABITANTES 2004,- 
Se da cuenta a la Corporación del resultado de la 
gestión del padrón de habitantes de este Municipio 
referente al año 2004 y la población resultante a 1 de 
enero del 2005, cuyo informe es el siguiente: 
Con el presente, y como responsable del 
Departamento de Estadística de este Ayuntamiento, 
pongo en su conocimiento el siguiente Informe que 
resume las actuaciones realizadas en el Padrón de 
Habitantes en el ejercicio 2004: 
ALTAS                                                                         
Altas acumuladas: (Total Hombres y Mujeres) 197 
Que se distribuyen de la siguiente manera: 
Alta por Nacimientos: 53 
Altas por Cambios de residencia:  
De otro Municipio:  91 
Del Extranjero:  52 
Altas por Omisión:   1  
BAJAS                                                                          
Bajas Acumuladas: (Total Hombres y Mujeres)  
162   
Que se distribuyen de la siguiente manera: 
Bajas por Defunciones:  43 
Bajas por Cambios de Residencia:  - A otro 
Municipio:  118 

- Al Extranjero: 1 
Bajas por Inscripción Indebida/ Duplicados:  0 
CIFRA de Población a 1-1-2005  
Como resultado de lo anteriormente expuesto se 
propone como cifra de población de este Municipio 
de Betxí a fecha 1-1-2005 la de 5.572.  
Betxí a 22 de diciembre de 2005 El Funcionario 
Encargado D. Juan José Gómez Font 
Asimismo se da cuenta de que la cifra de población 
declarada oficial por el Instituto Nacional de 
Estadística a 1 de enero del 2005 es de 5.551 
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6/2006,- NOVA COMPOSICIÓ CONSELL 
ESCOLAR MUNICIPAL,- 
Per sis vots a favor (PP), un en contra (EU) i cinc 
abstencions (PSOE i BNV), queda aprovat el 
dictamen de la Comissió d'Hisenda i Governació que, 
transcrit diu: 
Per quatre vots a favor (PP i BNV) i tres abstencions 
(PSOE i EU) queda dictaminada favorablement la 
següent proposta de l'Alcaldia: 
“Convocat el procés per a la constitució  de consells 
escolars municipals de la Comunitat Valenciana, 
Mitjançant una Orde de la Conselleria de Cultura, 
Educació i Esport, de data 24 de febrer del 2005. 
Atés el que disposa el Decret 111/1989, de 17 de 
juliol, del Consell de la Generalitat Valenciana, per 
què es regulen els Consells Escolars Territorials i 
Municipals i en desplegament d’este, l'Orde de3 de 
novembre de 1989, de la Conselleria de  Cultura, 
Educació i Ciència, per la qual s'establix la 
composició dels Consells Escolars Municipals. 
Atenent  a la composició establida en el Reglament 
d'Organització del Consell Escolar Municipal, que va 
ser aprovat pel Ple de l'Ajuntament, en sessió de data 
28 de febrer de 1990. 
Ateses les modificacions hagudes en l'esmentat 
Reglament respecte de la composició inicial dels 
membres del Consell Escolar, aprovades en sessió 
plenària de data 27 de març del 2003 i 26 de 
desembre del 2005. 
Havent-se sol·licitat per este Ajuntament, inclús 
reiteradament, la comunicació de representants a la 
totalitat de les entitats, queden alguns membres per 
proposar, per la qual cosa seran proclamats quan 
reben estes. 
Ateses les propostes formulades pels diversos sectors 
que han d'estar representats en el Consell Escolar 
Municipal, es proposa al Ple: 
PRIMER.- Constituir el nou Consell Escolar 
Municipal, amb el nomenament de les persones 
següents:  
- PRESIDENT: Sr. Manuel Blasco Balaguer, 
alcalde-president de l'Ajuntament. 
- VOCALS: 
- Representants del professorat dels centres 
escolars del municipi, designats per les 
organitzacions sindicals més representatives 
(STEPV-IV, CC.OO-PV, ANPE  I FSIE): 
- Centre de Formació de Persones Adultes de Betxí: 
Sr.  Francisco José Monzonís Mollar (ANPE) 
-  Institut  d'Educació Secundària de Betxí: 
Sra. Esther Benet Cercera (STEPV) 
Sra. Dolors Vidal Castany (STEPV) 

habitantes. 
6/2006,- NUEVA COMPOSICIÓN CONSEJO 
ESCOLAR MUNICIPAL,- 
Por seis votos a favor (P.P.), uno en contra (E.U.) y 
cinco abstenciones (PSOE y B.N.), queda aprobado 
el dictamen de la Comisión de Hacienda y 
Gobernación que, trascrito dice: 
Por cuatro votos a favor (P.P. y B.N.) y tres 
abstenciones (PSOE y E.U.) queda dictaminada 
favorablemente la siguiente propuesta de la Alcaldía:
“Convocado el proceso para la constitución  de 
consejos escolares municipales de la Comunidad 
Valenciana, mediante Orden de la Consellería de 
Cultura, Educación y Deporte, de fecha 24 de 
febrero de 2005. 
Considerando  lo dispuesto en el Decreto 111/1989, 
de 17 de julio, del Consell de la Generalitat 
Valenciana, por que se regulan los Consejos 
Escolares Territoriales y Municipales y en desarrollo 
del mismo, la Orden de3 de noviembre de 1989, de 
la Consellería de  Cultura, Educación y Ciencia, por 
la que se establece la composición de los Consejos 
Escolares Municipales. 
Atendiendo a la composición establecida en el 
Reglamento de Organización del Consejo Escolar 
Municipal, que fue aprobado por el Pleno del 
Ayuntamiento, en sesión de fecha 28 de febrero de 
1990. 
Considerando las modificaciones habidas en el 
citado Reglamento respecto de la composición 
inicial de los miembros del Consejo Escolar, 
aprobadas en sesión plenaria de fecha 27 de marzo 
de 2003 y 26 de diciembre de 2005. 
Habiéndose solicitado por este Ayuntamiento, 
incluso reiteradamente, la comunicación de 
representantes a la totalidad de las Entidades, quedan 
algunos miembros por proponer, por lo que serán 
proclamados cuando reciban las mismas. 
Considerando las propuestas formuladas por los 
diversos sectores que han de estar representados en 
el Consejo Escolar Municipal, se propone al Pleno: 
PRIMERO.- Constituir el nuevo Consejo Escolar 
Municipal, con el nombramiento de las siguientes 
personas:  
- PRESIDENTE: D. Manuel Blasco Balaguer, 

Alcalde-Presidente del Ayuntamiento. 
- VOCALES: 
- Representantes del profesorado de los centros 

escolares del municipio, designados por las 
organizaciones sindicales más representativas 
(STEPV-IV, CC.OO-PV, ANPE  Y FSIE): 

- Centro de Formación de Personas Adultas de 
Betxí: 
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- Col·legi Públic Cervantes –J. Dualde: 
Sra. Rosa Frach Badenes (CC.OO) 
Sra. Elodia Llopico Serra (CC.OO) 
Sra. Amèlia Piquer Gumbau  (STEPV) 
- Col·legi Privat Torrenova-Miralvent (FSIE): No 
designen. 
              
-  Personal administratiu i de servicis de centres 
públics, corresponent a l'organització sindical 
UGT: Sr. Javier Mendez de Vigo y Hernández. 
- AMPA   Centres Escolars del Municipi: 
- Col·legi Públic Cervantes-J-Dualde:  
Sra. Mª José Caro Aragones.  
Suplent: Sra. Esmeralda Marín Montero. 
Sra. Carmen Rius Pérez. 
Suplent: Sra. Pilar Martínez Castelló. 
Institut d'Educació Secundària:  
Sr. Joaquín Gumbau Torres. 
Sra.  Mª Fernanda Franch Montolio. 
- Col·legi de Foment Miralvent: Sr. José Jaime 
Canos. 
- Col·legi de Foment Torrenova: Titular: Sra. Estrella 
Muñoz Gayán. Suplent: Sra. Inmaculada Gasch 
Bielsa. 
- Associació d'Alumnes de l'Institut de 
Secundària: No designen. 
- Regidor delegat de l'Ajuntament designat pel 
Ple:  Sra. Mª Pilar Martínez Vedrí. 
- Directors Centres Escolars del Municipi: 
- Col·legi Públic Cervantes-J-Dualde: Sr. Cristóbal 
Mollar Franch.  
- Institut d'Educació Secundària:  Sr. Miquel Angel 
Badenes Martín.  
- Centre de Formació de Persones Adultes: Sra. Mª 
Asunción Barraganes Ortells. Suplent: Sr. José 
Manuel Rodríguez Llorente. 
- Col·legi Privat Torrenova: Foment de Centres 
d'Ensenyança S.A., Sra. Rosa Mª Peris Sirvent. 
- Col·legi Privat Miralvent: Foment de Centres 
d'Ensenyança S.A.,  Sr. José Luis Villamor Urquijo. 
- Associacions de Veïns: No hi ha. 
- Representant de l'Administració Educativa: 
Titular: Sr. Rogeli Santamaría Luna. Suplent: Sr. 
Fernando Ferrús Camilleri. 
- Representant de l'Organització Sindical STEPV:  
No designen. 
SEGON.- Notificar el present acord a les persones 
interessades. 
Betxí, 25 de gener del 2006. Sign.: Sr. Manuel Blasco 
Balaguer. alcalde-president” 
Explica el Sr. Guillén que votarà en contra, igual que 
ja va fer en anterior Ple quan es va tractar el tema de 
a modificació del Consell Escolar Municipal. El seu 

- Francisco José �alvita� Mollar (ANPE) 
- Instituto  de Educación Secundaria de Betxí: 
Dª Esther Benet Cercera (STEPV) 
Dª Dolors Vidal Castany (STEPV) 
- Colegio Público Cervantes –J. Dualde: 
 
Dª Rosa Frach Badenes (CC.OO) 
Dª Elodia Llopico Serra (CC.OO) 
Dª Amelia Piquer Gumbau  (STEPV) 

- Colegio Privado Torrenova-Miralvent 
(FSIE): No designan. 

- Personal administrativo y de servicios de 
centros públicos, correspondiendo a la 
organización sindical UGT: D. Javier Mendez 
de Vigo y Hernández. 

- AMPA   Centros Escolares del Municipio: 
- Colegio Público Cervantes-J.Dualde:  

Dª. Mª José Caro Aragones.   
Suplente: Dª Esmeralda Marín Montero. 
Dª Carmen Rius Pérez.  
Suplente: Dª Pilar Martínez Castelló. 
Instituto de Educación Secundaria:  
D. Joaquín Gumbau Torres. 
Dª  Mª Fernanda Franch Montolio. 
- Colegio de Fomento Miralvent: D. José Jaime 

Canos. 
- Colegio de Fomento Torrenova: Titular:Dª 

Estrella Muñoz Gayán. Suplente: Dª Inmaculada 
Gasch Bielsa. 

- Asociación de Alumnos del Instituto de 
Secundaria: No designan. 

- Concejal delegado del Ayuntamiento 
designado por el Pleno:  Dª Mª Pilar Martínez 
Vedrí. 

- Directores Centros Escolares del Municipio: 
- Colegio Público Cervantes-J.Dualde: D. 

Cristóbal Mollar Franch.  
- Instituto de Educación Secundaria:  D. Miquel 

Angel Badenes Martín.  
- Centro de Formación de Personas Adultas: Dª Mª 

Asunción Barraganes Ortells. Suplente: D. José 
Manuel Rodríguez Llorente. 

- Colegio Privado Torrenova: Fomento de Centros 
de Enseñanza S.A., Dª Rosa Mª Peris Sirvent. 

- Colegio Privado Miralvent: Fomento de Centros 
de Enseñanza S.A.,  D. José Luis �alvita� 
Urquijo. 

- Asociaciones de Vecinos: No hay. 
- Representante de la Administración 

Educativa: Titular: D. Rogeli Santamaría Luna. 
Suplente: D. Fernando Ferrús Camilleri. 

- Representante de la Organización Sindical 
STEPV:   No designan. 
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vot no va contra les persones. Però no esta d'acord, 
amb la participació de l'escola privada en el Consell 
Municipal Escolar. Considera que únicament han de 
formar part del Consell Municipal les escoles 
públiques, perquè els col·legis  privats  no acaten les 
decisions d'este òrgan ni creuen en l'escola pública. 
El Sr. Nebot manifesta que el seu grup s'abstindrà. 
Manifesta que no han tingut cap participació en la 
designació del representant municipal en el Consell, i 
els haguera  agradat  intervindre en este tema. 

 
 
 
7/2006,- ACORD RELATIU AL PAI CARRER 
COLOM,- 
Per Secretaria es dóna lectura al dictamen emés per la 
Comissió d'Hisenda i Governació que, literalment 
transcrit, diu: 
“Per Secretaria es dóna lectura a la proposta de 
l'Alcaldia que trascrita, diu: 
“Vist que en data 27 de setembre del 2001 
l'Ajuntament en Ple aprova provisionalment el 
Programa d'Actuació Integrada denominat “Carrer 
Colom”. 
Vist que per resolució l'Alcaldia, de data 16 de juliol 
del 2002, es va procedir a l'aprovació definitiva del 
Programa per al desenvolupament de l'Actuació 
Integrada de la Unitat de l'Execució denominada 
“Carrer Colom”, i es va ratificar l'adjudicació 
provisional del programa, per a la seua gestió 
indirecta, a l'urbanitzador Calviga, S.A., adjudicació 
que es va convertir en definitiva amb la publicació en 
el B.O.P., de data 22 d'agost del 2002, de l'anunci 
d'aprovació i adjudicació del Programa. 
Vist que per acord del Ple de la corporació de data 27 
de març del 2003 es va aprovar provisionalment el 
Pla de Reforma Interior del P.A.I. “Carrer Colom”, i 
es va convertir la dita aprovació en definitiva amb 
l'expedició per la Conselleria d'Obres Públiques i 
Urbanisme de la corresponent Cèdula d'Urbanització, 
acreditant-se l'expedició d’esta per resolució de 
l'Alcaldia de data 2 de juliol del 2003. 
Vist que per acord del Ple de la corporació de data 25 
de març del 2004 es va acordar aprovar 
definitivament el Projecte d'Urbanització 
corresponent al Programa per al desenvolupament de 
l'Actuació Integrada de la Unitat d'Execució 

SEGUNDO.- Notificar el presente acuerdo a las 
personas interesadas. 
En Betxí, a 25 de enero de 2006.Fdo.: D. Manuel 
Blasco Balaguer. Alcalde-Presidente” 
Explica el Sr. Guillén que va a votar en contra, al 
igual que ya hizo en anterior Pleno cuando se trató el 
tema de a modificación del Consell Escolar 
Municipal. Su voto no va contra las personas. Pero 
no esta de acuerdo,  cor la participación de la escuela  
privada en el Consell Municipal Escolar. Considera  
que únicamente han de formar parte del Consell 
Municipal  las escuelas públicas, pues los colegios  
privados  no acatan las decisiones de este órgano ni 
creen en la escuela pública. 
El Sr. Nebot  manifiesta que su grupo se abstendrá. 
Manifiesta que no han tenido  ninguna participación  
en  la designación del representante municipal en el 
Consell , y les hubiera  gustado  intervenir en este 
tema. 
7/2006,- ACUERDO RELATIVO AL PAI 
CALLE COLÓN,- 
Por Secretaría se da lectura al dictamen emitido por 
la Comisión de Hacienda y Gobernación que, 
literalmente trascrito, dice: 
“Por Secretaría se da lectura a la propuesta de la 
Alcaldía que trascrita, dice: 
“Resultando que en fecha 27 de septiembre de 2001 
el Ayuntamiento en Pleno aprueba provisionalmente 
el Programa de Actuación Integrada denominado 
“Calle Colón”. 
Resultando que por resolución la Alcaldía, de fecha 
16 de julio de 2002, se procedió a la aprobación 
definitiva del Programa para el desarrollo de la 
Actuación Integrada de la Unidad de la Ejecución 
denominada “Calle Colón”, y se ratificó la 
adjudicación provisional del programa, para su 
gestión indirecta, al Urbanizador �alvita, S.A., 
adjudicación que se convirtió en definitiva con la 
publicación en el B.O.P., de fecha 22 de agosto de 
2002, del anuncio de aprobación y adjudicación del 
Programa. 
Resultando que por acuerdo del Pleno de la 
Corporación de fecha 27 de marzo de 2003 se 
aprobó provisionalmente el Plan de Reforma Interior 
del P.A.I. “Calle Colón”, convirtiéndose dicha 
aprobación en definitiva con la expedición por la 
Conselleria de Obras Públicas y Urbanismo de la 
correspondiente Cédula de Urbanización, 
acreditándose la expedición de la misma por 
resolución de la Alcaldía de fecha 2 de julio de 
2003. 
Resultando que por acuerdo del Pleno de la 
Corporación de fecha 25 de marzo de 2004 se 
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denominada “Carrer Colom”. 
Vist que per acord plenari de data 7 de juny del 2004 
s'ajusta l'acord plenari d'aprovació del Projecte 
d'Urbanització de data 25 de març del 2004 a la 
previsió de càrregues d'urbanització pel total 
d'1.206.043,55€. 
Vist que en data 2 d'agost del 2004, DOGV núm. 
4.810 es va exposar al públic el Projecte de 
Reparcel·lació de l'Actuació Integrada denominada 
“Carrer Colom” per un període d'informació pública 
de 20 dies. 
Vist que per Decret d'Alcaldia de data 4 d'agost del 
2004 es va acordar ampliar el termini d'exposició 
pública del Projecte de reparcel·lació per un període 
de 10 dies. 
Vist que per esta Alcaldia en data 14 de febrer i 30 de 
maig del 2005, s'han celebrat diverses reunions amb 
els propietaris afectats pel PAI “Carrer Colom” per 
considerar excessives les quotes d'urbanització que 
resulten del Projecte de reparcel·lació presentat per la 
mercantil Calviga, S.A. 
Vistes les al·legacions presentades al Projecte de 
reparcel·lació.; la conflictivitat social generada per les 
quotes d'urbanització i les reunions celebrades per 
esta Alcaldia. 
Vista la proposta de solució donada per l'assessor-
urbanista en el seu informe jurídic obrant en 
l'expedient. 
Esta Alcaldia proposa al Ple de la corporació 
l'adopció de l'acord següent: 
PRIMER.- Que per l'agent urbanitzador Calviga, S.A. 
es procedisca a la modificació del Pla de Reforma 
Interior “Carrer Colom” desglossant la zona subjecta 
a actuació aïllada (c/Colom i c/Onda) de la subjecta a 
actuació integrada (resta). 
SEGON.- Que procedisca a la modificació dels 
projectes d'urbanització i reparcel·lació i en 
conseqüència desenvolupar únicament el sòl subjecte 
a actuació integrada. 
TERCER.- Així mateix es presente proposta de 
conveni modificat d'acord amb els extrems 
econòmics resultants de la modificació. 
QUART.- Obrir un termini d'audiència de 10 dies a fi 
que per l'empresa adjudicatària, Calviga, S.A. puga 
realitzar les al·legacions que estime més convenients. 
Betxí, 9 de gener del 2006 L'ALCALDE-
PRESIDENT Sign.: Manuel Blasco Balaguer 
Després del debat es posa la proposta a votació que 
queda dictaminada favorablement per tres vots a 
favor (PP) i quatre abstencions (PSOE, EU i BNV)” 
Després de la lectura s'obri debat i es produïxen les 
intervencions següents:  
 

acordó aprobar definitivamente el Proyecto de 
Urbanización correspondiente al Programa para el 
desarrollo de la Actuación Integrada de la Unidad de 
Ejecución denominada “Calle Colón”. 
Resultando que por acuerdo plenario de fecha 7 de 
junio de 2004 se ajusta el acuerdo plenario de 
aprobación del Proyecto de Urbanización de fecha 
25 de marzo de 2004 a la previsión de cargas de 
urbanización por el total de 1.206.043,55 €. 
Resultando que en fecha 2 de agosto de 2004, 
DOGV nº 4.810  se expuso al público el Proyecto de 
Reparcelación de la Actuación Integrada 
denominada “Calle Colón” por un periodo de 
información pública de 20 días. 
Resultando que por Decreto de Alcaldía de fecha 4 
de agosto de 2004 se acordó ampliar el plazo de 
exposición pública del Proyecto de Reparcelación 
por un periodo de 10 días. 
Resultando que por esta Alcaldía en fecha 14 de 
febrero y 30 de mayo de 2005, se han celebrado 
diversas reuniones con los propietarios afectados por 
el PAI “Calle Colón” al considerar excesivas las 
cuotas de urbanización que resultan del Proyecto de 
Reparcelación presentado por la mercantil �alvita, 
S.A. 
Vistas las alegaciones presentadas al Proyecto de 
Reparcelación.; la conflictividad social generada por 
las cuotas de urbanización y las reuniones celebradas 
por esta Alcaldía. 
Vista la propuesta de solución dada por el asesor-
urbanista en su informe jurídico obrante en el 
expediente. 
Esta Alcaldía propone al Pleno de la Corporación la 
adopción del siguiente acuerdo: 
PRIMERO.- Que por el Agente Urbanizador 
�alvita, S.A. se proceda a la modificación del Plan 
de Reforma Interior “Calle Colón” desglosando la 
zona sujeta a Actuación Aislada (c/Colón y c/Onda) 
de la sujeta a Actuación Integrada (resto). 
SEGUNDO.- Que proceda a la modificación de los 
Proyectos de Urbanización y Reparcelación y en 
consecuencia desarrollar únicamente el suelo sujeto 
a Actuación Integrada. 
TERCERO.- Asimismo se presente propuesta de 
Convenio modificado de acuerdo a los extremos 
económicos resultantes de la modificación. 
CUARTO.- Abrir un plazo de audiencia de 10 días 
con el fin de que por la empresa adjudicataria, 
�alvita, S.A. pueda realizar las alegaciones que 
estime más convenientes. 
Betxí, a 9 de enero de 2006 EL ALCALDE-
PRESIDENTE Fdo: Manuel Blasco Balaguer 
Tras el debate se pone la propuesta a votación que 
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Sr. Meneu: 
EL Sr. Meneu  expressa la seua disconformitat amb 
l'afirmació de l'alcalde qualificant la gestió  
municipal com a excel·lent, creu que no és així i  
entén que la dita  gestió costarà  al municipi una gran 
quantitat de diners. 
Quant a la gestió del PAI COLOM,  la qualifica des 
dels seus inicis com molt roïna, amb un gran cost 
social i també, encara que no és el més important,  
econòmic. S'han obert  nombroses ferides que espera 
cicatritzen. Ho vist en el PAI COLOM tornarà a 
passar i creu que caldria demanar responsabilitats. La 
llei urbanística reguladora és en gran manera culpable 
del que passa en la tramitació dels PAÍS. I amb la 
nova tampoc creu que el tema se solucione: es 
potencia l'urbanitzador, el màxim beneficiari és un 
gran constructor, normalment de fora i no un 
constructor del municipi, els quals  es  queden sense 
res, igual que ocorre moltes vegades amb els 
propietaris. El Sr. Meneu  al·ludix als inicis de la 
tramitació   del PAI: han passat 3 anys i mig, des del 
27/09/2001, quan l'Ajuntament aprova l'inici del 
programa fins a la  convocatòria de la 1a reunió amb 
els veïns afectats. Esta reunió se celebra quan ja està 
tot fet i negociat; tot això d'esquena als afectats. De 
les dos reunions celebrades amb els veïns, a una,  
recorda el Sr. Meneu haver assistit, votant 
posteriorment  en contra del projecte, per no estar 
conforme. Per això  no  se sent responsable  del que 
succeïx. Entén, a pesar que moltes vegades els 
Ajuntaments no són conscients  dels acords  aprovats, 
perquè es deixen enlluernar per les propostes dels 
urbanitzadors,  repercutint  negativament en  els veïns 
afectats. Creu el Sr. Meneu que els grups polítics que 
van votar en el seu moment a favor del PAI es van 
precipitar. Per això si  el  tema  pot solucionar-se amb 
diners, es donarà per satisfet. Demana que esta  
tramitació, qualificada com a excel·lent pel Sr. 
alcalde,  i que el no compartix,  servisca d'exemple,  i  
no es repetisca més. Ja en el seu dia,  va dir que no 
votaria a favor del projecte, per no veure-ho clar.  
Explica que hi ha una gran conflictivitat social 
generada per “les quotes d'urbanització” i les 
reunions celebrades per l'Alcaldia. Es dirigix al Sr. 
alcalde,  per a  expressar-li la seua opinió respecte de  
la reunió a què ell va assistir com a portaveu del 
BNV: l'alcalde no va estar a l'altura de les 
circumstàncies amb els veïns. 

queda dictaminada favorablemente por tres votos a 
favor (P.P.) y cuatro abstenciones (PSOE, E.U. y 
B.N.)” 
Tras la lectura se abre debate produciéndose las 
siguientes intervenciones:  
Sr. Meneu: 
EL Sr. Meneu expresa su disconformidad con la 
afirmación del Alcalde calificando la gestión  
municipal como excelente, cree que no es así y  
entiende que dicha gestión costará al municipio una 
gran cantidad de dinero. 
En cuanto a la gestión del PAI COLÓN, la califica 
desde sus inicios como muy mala, con un gran coste 
social y también, aunque no es lo más importante,  
económico. Se han abierto numerosas heridas que 
espera cicatricen.  Lo visto en el PAI COLÓN  
volverá a pasar   y cree que habría que  pedir 
responsabilidades. La ley urbanística reguladora es 
en gran manera culpable de lo que pasa en la 
tramitación de los PAIS. Y  con la nueva tampoco 
cree que el tema se solucione: se potencia al  
urbanizador, el máximo  beneficiario es  un gran 
constructor, normalmente de fuera  y no un 
constructor del municipio, los cuales  se  quedan sin 
nada, al igual que ocurre muchas veces con  los 
propietarios. El Sr. Meneu   alude a los inicios de la 
tramitación   del PAI: han pasado 3 años y medio, 
desde el 27/09/2001, cuando el Ayuntamiento 
aprueba el inicio del programa hasta la  convocatoria 
de la 1ª reunión con los vecinos afectados. Esta 
reunión se celebra cuando ya está todo hecho y 
negociado; todo ello de espaldas a los afectados. De 
las dos reuniones celebradas con los vecinos, a una,  
recuerda el Sr. Meneu haber asistido, votando 
posteriomente  en contra del proyecto, por no estar 
conforme. Por ello  no  se siente responsable  de lo 
sucedido. Entiende, no obstante  que muchas veces  
los Ayuntamientos no son conscientes de los 
acuerdos  aprobados, pues se dejan deslumbrar por 
las propuestas de los urbanizadores,  repercutiendo  
negativamente  en  los vecinos afectados. Cree el Sr. 
Meneu que los grupos  políticos  que votaron en su 
momento a favor del PAI se precipitaron. Por  ello si  
el  tema  puede solucionarse con dinero, se dará por 
satisfecho. Pide que esta tramitación, calificada 
como excelente por el Sr. Alcalde, y que el no  
comparte,  sirva de ejemplo,  y no se repita más. Ya 
en su día,  dijo que no votaría a favor del proyecto, 
por no verlo claro. Explica que existe una gran 
conflictividad social generada por “las cuotas de 
urbanización” y las reuniones celebradas por la 
alcaldía.  Se dirige al Sr. Alcalde,  para  expresarle 
su opinión respecto de   la reunión a la que él  asistió 
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 Per tot això no votarà  a favor de la proposta. Reitera  
que no se sent  culpable  pel descontentament de la 
gent en esta qüestió. Afirma que l'alcalde en la seua 
intervenció parla que la gent vol responsabilitat. Creu 
que l'equip de govern no ha sigut responsable en este 
tema, però no han actuat responsablement, facilitant 
des del primer moment tota la informació de què 
disposaven,  i  les decisions adoptades. Considera que 
no s'ha actuat bé i per descomptat l'actuació de l'equip 
de govern no la qualifica d'excel·lent. Amb tot,  si ara  
les coses es resolen s'alegrarà. S'han generat molts 
temes que hagueren pogut evitar-se. Es lamenta que  
en tots els PAÍS  tramitats  han existit problemes: en 
el  del carrer Colom, Versalles...,  en  el PAI Nou 
Betxí no sap el que passarà. Advoca per replantejar  
el tema de l'urbanisme com ha sol·licitat 
reiteradament. I no sols per la qüestió econòmica sinó 
també per la conflictivitat social que es genera. 
Demana a l'Alcalde que a partir d'ara, quan es 
presente un nou PAI, abans d'aprovar res, s'informe 
els  propietaris  afectats. Que no es  deixe influir  per 
les propostes dels urbanitzadors, que moltes vegades 
no arriben a concretar-se. A més si la situació 
econòmica de l'Ajuntament és tan pròsper com afirma 
el Sr. alcalde, no entén que  l'interés econòmic siga el  
criteri principal per a l'aprovació dels programes 
urbanístics. 
 
 
 
 
Sr. Blasco: 
El Sr. alcalde contesta quant a la responsabilitat del 
seu grup que l'han  tingut sempre, abans i ara.: tant 
quan governeu com quan no governaven. En el PAI  
Colom la dita responsabilitat la tenen des del 27 de 
setembre del 2001, quan el Ple acorda l'aprovació 
inicial d’este. Recorda al Sr. Meneu que  segons l'acta 
de la sessió corresponent, ell també  va votar a  favor  
de l'aprovació provisional.  
 
Sr. Meneu: 
Intervé el Sr. Meneu, reconeixent que va votar a 
favor de l'aprovació provisional, encara que matisant 
que l'aprovació definitiva, que és la que té validesa  
jurídica,  ell  no l'ha aprovada: això vol que quede 
clar. 
Sr. Blasco: 
L'alcalde contesta que l'aprovació que valdrà serà la 
que estan tractant ara, perquè, suposarà un nou 
projecte de reparcel·lació i unes càrregues 
urbanístiques per als propietaris . 
Sr. Guillén: 

como portavoz del BN: el Alcalde  no estuvo a la 
altura de las circunstancias con los vecinos. 
 Por todo ello no votará  a favor de la propuesta. 
Reitera  que no se siente  culpable  por el 
descontento de la gente en esta cuestión. Afirma que 
el Alcalde en su intervención habla de que la  gente 
quiere responsabilidad. Cree que el equipo de 
gobierno no ha sido responsable en este tema, pero 
no han actuado responsablemente, facilitando desde 
el primer momento toda la información de que 
disponían, y las decisiones adoptadas. Considera que 
no se ha actuado bien y por supuesto la actuación del 
equipo de gobierno no la califica de  excelente. Con 
todo,  si ahora  las cosas se solventan se alegrará. Se 
han generado muchos temas que hubieran podido 
evitarse. Se lamenta que en todos los PAIS  
tramitados han existido problemas: en el  de la calle 
Colón, Versalles..., en  el PAI Nou Betxí no sabe lo 
que pasará. Aboga por replantear el tema del 
urbanismo como  ha solicitado reiteradamente. Y no 
sólo por la cuestión  económica sino también por la 
conflictividad social que  se genera. Pide al Alcalde 
que a partir de ahora, cuando se presente un nuevo 
PAI, antes de aprobar nada, se informe a los  
propietarios afectados. Que no se deje influir  por las 
propuestas de los urbanizadores, que muchas veces 
no llegan a concretarse. Además si la situación 
económica del Ayuntamiento es tan boyante como 
afirma el Sr. Alcalde, no entiende que el interés 
económico sea el criterio principal para la  
aprobación de los programas urbanísticos. 
Sr. Blasco: 
El Sr. Alcalde contesta en cuanto a la 
responsabilidad de su grupo que la han tenido 
siempre, antes y ahora: tanto cuando gobiernan  
como cuando no gobernaban. En el PAI Colón dicha 
responsabilidad la tienen  desde el 27 de septiembre 
de 2001, cuando el Pleno acuerda la aprobación 
inicial del mismo. Recuerda al Sr. Meneu que  según 
el acta de la sesión correspondiente, él también  votó 
a  favor  de la aprobación provisional.  
Sr. Meneu: 
Interviene el Sr. Meneu,  reconociendo  que  votó a 
favor   de la  aprobación  provisional, aunque  
matizando que  la aprobación definitiva,  que es la 
que tiene validez  jurídica,  él  no la ha aprobado:  
eso quiere que quede claro. 
Sr. Blasco: 
El Alcalde contesta que la aprobación que valdrá 
será la que están tratando ahora, pues, supondrá un 
nuevo proyecto de reparcelación y unas cargas 
urbanísticas para los propietarios. 
Sr. Guillén: 
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El Sr. Guillén manifesta que el seu grup, EUPV, 
pensa que és important la urbanització  de les zones 
síties en nucli urbans i pendents d'urbanitzar. Una 
altra cosa és la posició que  el seu grup puga tindre  
en cada cas concret, segons com es realitze  la 
tramitació. Per a ell és  prioritària la urbanització de 
zones urbanes, ja que  algunes d'elles  presenten grans 
carències; podrien qualificar-se inclús com  
deprimides, perquè no tenen llum, estan sense 
asfaltar...etc. Encara quan estos temes no estan resolts  
s'opta, moltes vegades per urbanitzar grans 
superfícies, a través de la requalificació de terrenys. 
En el cas del PAI Colom, pensa que és una bona 
opció i que respon a l'exigència de resoldre els 
problemes dels veïns de la dita zona. Reconeix que en 
el moment en què es presentà este PAI, ningú va 
votar en contra, perquè es va pensar que era una bona 
solució per a la zona.  Després es va demostrar  que 
no era així, sobretot amb el projecte de reparcel·lació. 
Si és cert que  tal programa ha generat un malestar 
veïnal, conflictes, arribant inclús a qualificar-lo de  
malson.  El Sr. Guillén  al·ludix a la seua condició de 
veí de la zona afectada per a explicar que ell ha viscut 
el tema  de manera diferent de la resta de membres de 
la corporació. El PAI ha  suposat una important 
mobilització veïnal que s'ha manifestat en la 
presentació d'al·legacions  durant el mes d'agost. El 
programa,  l'aprovació del qual  es  tracta  hui en el 
Ple,  és en realitat  una modificació de l'inicialment 
presentat; si es proposa la modificació és per 
considerar que és necessària. Ha transcorregut  
almenys un any i mig  des de l'aprovació  d’este i ara 
resulta  que  els aspectes la modificació dels quals 
demandaven els veïns sí que poden modificar-se. 
Pareix que és així per haver arribat l'Ajuntament i 
l'empresa urbanitzadora a un acord. Manifesta que el 
no coneix eixe acord, a pesar que reiteradament ha 
preguntat sobre el nombre de veïns afectats, les obres 
finals o el cost de la urbanització. Opina que estos 
aspectes estaran clars, perquè en cas contrari,  
l'empresa urbanitzadora no haguera negociat. Una 
altra cosa  que li planteja certa inquietud és que s'ha 
reduït el número d'afectats. El que no té clar és si a 
pesar d'això,  els afectats  assumiran el cost total de la 
urbanització. Considera la  proposta que hui es tracta  
positiva; però  la veritat és que  creu que la zona del 
carrer Colom i contornada hauria d'estar urbanitzada  
des de fa temps. Pregunta sobre la proposta de 
solució del carrer Colom i les zones que quedaran 
fora d'esta proposta d'urbanització. Anuncia que 
s'abstindrà en la votació,  per ser una proposta que 
procedix exclusivament del Partit Popular, encara que 
considera que la proposta de modificació del PAI 

El Sr. Guillén manifiesta que su grupo, EUPV, 
piensa que es importante la urbanización de las 
zonas sitas en casco urbano y pendientes de 
urbanizar. Otra cosa es la posición que su grupo 
pueda tener  en cada caso concreto, según como se 
realice  la tramitación. Para él es  prioritaria la 
urbanización de zonas urbanas, puesto que algunas 
de ellas presentan grandes carencias; podrían 
calificarse incluso como  deprimidas, pues  no tienen  
luz,  están sin asfaltar...etc. Aún cuando estos temas 
no están resueltos se opta, muchas veces por 
urbanizar grandes superficies, a través de la 
recalificación de terrenos. En el caso del PAI  Colón, 
piensa que es una buena opción y que responde  a la  
exigencia de  resolver los problemas de los vecinos 
de dicha zona. Reconoce que en el momento  en que 
se presento este PAI, nadie votó en contra, pues se 
pensó que era una buena solución para la zona.  
Después se demostró que no era así, sobre todo con 
el proyecto de reparcelación. Si es cierto que  dicho 
programa ha generado un malestar vecinal, 
conflictos, llegando incluso a calificarlo de  
pesadilla.  El Sr. Guillén  alude a su condición de 
vecino de la zona afectada para explicar que él ha 
vivido el tema de manera diferente al resto de 
miembros de la Corporación. El PAI ha supuesto 
una importante movilización vecinal que se ha 
manifestado en la presentación de alegaciones  
durante el mes de agosto. El programa, cuya 
aprobación  se  trata  hoy en el Pleno,  es en realidad  
una modificación del inicialmente presentado;  si se 
propone la modificación  es por considerar que es 
necesaria. Ha transcurrido  al menos un año y medio  
desde la  aprobación del mismo  y ahora resulta  que  
los aspectos cuya modificación demandaban los 
vecinos  sí que pueden modificarse. Parece que es 
así por haber llegado el  Ayuntamiento y la  empresa 
urbanizadora a un acuerdo. Manifiesta que el no 
conoce dicho acuerdo, a pesar de que reiteradamente 
ha preguntado acerca del número de vecinos 
afectados, las obras finales o el coste de la 
urbanización. Opina que estos aspectos estarán 
claros, pues de lo contrario, la empresa urbanizadora  
no hubiera  negociado. Otra cosa  que le plantea 
cierta inquietud es que se ha reducido el número de 
afectados. Lo que no tiene claro  es  si pese a ello,  
los afectados asumirán el coste total de la 
urbanización. Considera la propuesta que hoy se 
trata  positiva; pero   lo cierto es que  cree la zona de 
la calle Colón y alrededores debería estar urbanizada  
desde hace tiempo. Pregunta sobre la propuesta de 
solución de la calle Colón y las zonas que quedarán 
fuera de esta propuesta de urbanización. Anuncia 
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Colom és bona i  espera veure com  evoluciona. 
 
 
 
 
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot  no té clar si la modificació  proposada  
és conseqüència d'un nou repartiment de les 
càrregues financeres. Pensa que és  necessària  la 
urbanització del carrer Colom i veïns, per ser esta  
tradicionalment  una de les zones més deprimides de  
la població. El que no li pareix coherent és  
requalificar  terrenys, quan hi ha en nucli urbà zones  
pendents d'urbanitzar i previstes en la Normes 
Urbanístiques, com és el cas del carrer Colom. No 
sap si el que es qüestiona és l'assumpció de 
càrregues; ja que alguns dels veïns afectats es 
queixaven que la distribució de càrregues no era 
equitativa. De ser així entén que allò que corresponga 
era realitzar un nou estudi de les càrregues financeres 
per a solucionar esta qüestió. De no ser este el 
problema, no entén com ara, i a pesar de la reducció 
de veïns afectats pel PAI, els veïns inclosos en el 
Programa van assumir la totalitat de les càrregues 
financeres. Si el que es pretén és urbanitzar la zona  a 
partir del carrer Moncofa, cal veure com quedarà el 
carrer Colom; ja que,  este carrer no és homogeni i hi 
ha una diversitat gran en la mateixa. A més  cal veure 
el cost econòmic d'açò. Acusa a  l'equip de govern 
d'actuar com les diferents Conselleries, on,  
s'assumixen nombroses actuacions i després no es pot 
fer front a les mateixes, per problemes econòmics.  
Un altre problema és que  ha passat un any i mig  des 
de l'aprovació i les actuacions pendents, com la 
urbanització del carrer Colom, que es pretén incloure 
en un POIS, no s'executaran fins a l'any 2007; cal 
establir terminis d'actuació. El POIS 2006, preveu el 
cobriment del Poliesportiu, i fins a l'any 2007 no 
podria  incloure's la urbanització del carrer Colom  en 
un POIS; és a dir que les actuacions no s'iniciarien  
fins la dita data, o inclús més tard. Pregunta com 
s'actuarà en el cas que algun dels veïns pretenga 
sol·licitar una llicència d'obres. Estima que ha de 
conéixer-se el cost de la urbanització actual que 
hauran de suportar els veïns, així com també el cost  
de la futura urbanització, del carrer Colom,  ja siga a 
través del POIS o no. Creu que cal conéixer el cost, 
termini i veïns afectats. 
 
 
 
Sr.  Blasco: 
El Sr. alcalde assumix en este tema a la 

que se abstendrá en la votación, por ser una 
propuesta  que procede exclusivamente del Partido 
Popular, aunque considera que la propuesta de 
modificación del PAI Colón es buena y  espera ver 
como  evoluciona. 
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot no tiene claro si la modificación  
propuesta  es consecuencia de un nuevo reparto de 
las cargas financieras. Piensa  que es  necesaria  la 
urbanización de  la calle Colón y  aledaños,  por ser 
esta tradicionalmente una de las zonas más 
deprimidas de la población. Lo que no le parece  
coherente es recalificar terrenos, cuando hay en 
casco urbano zonas pendientes de urbanizar y 
previstas en la Normas Urbanísticas, como es el caso 
de la calle Colón. No sabe si lo  que se cuestiona es 
la  asunción  de cargas; puesto que algunos  de los 
vecinos afectados se quejaban de que la distribución 
de cargas no era equitativa. De ser así  entiende que 
lo procedente era realizar un nuevo estudio de las 
cargas financieras para solucionar esta cuestión.  De 
no ser este el problema, no entiende como ahora, y 
pese a la reducción de vecinos afectados por el PAI,  
los vecinos  incluidos en el Programa van asumir la 
totalidad de las cargas financieras. Si lo que se 
pretende es urbanizar la zona  a partir de la calle 
Moncofa, hay que ver como quedará la calle Colón; 
puesto que,  esta calle no es homogénea y hay una 
diversidad grande en la misma. Además hay que ver 
el coste económico de esto. Acusa al equipo de 
gobierno de  actuar como las diferentes Consellerías, 
donde,  se asumen numerosas actuaciones y después 
no se puede hacer frente a las mismas, por 
problemas económicos.  Otro problema es que  ha 
pasado  un año y medio desde la aprobación y las 
actuaciones pendientes, como la urbanización de la 
calle Colón, que se pretende incluir en un POYS,  
no se ejecutarán hasta el año 2007; hay que 
establecer plazos de actuación. El POYS 2006, prevé 
la cubrición del Polideportivo,  y hasta el  año  2007 
no podría incluirse la urbanización de la calle Colón  
en un POYS; es decir que las actuaciones no se 
iniciarían hasta dicha fecha, o incluso más tarde. 
Pregunta como se actuará en el caso de que alguno 
de los vecinos pretenda solicitar una licencia de 
obras. Estima que ha de conocerse el coste de la 
urbanización actual que habrán de soportar los 
vecinos, así como también el coste de la futura 
urbanización, de la calle Colón,  ya sea a través del 
POYS o no. Cree que hay que conocer el coste, 
plazo y vecinos afectados. 
Sr.  Blasco: 
El Sr. Alcalde asume en este tema  a la 
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responsabilitat de l'equip de govern; ja que  
l'aprovació inicial del PAI Colom,  aprovat  pel Ple el 
27 de setembre del 2001, va ser una proposta de 
l'anterior equip de govern, votat favorablement per 
tots els grups polítics, amb l'excepció del Sr. Guillén.  
Recorda al Sr. Nebot que el PAI Colom va ser  
aprovat quan governava el PSOE, en l'anterior 
legislatura i que efectivament  ha existit un problema, 
d'ací que es  propose la seua modificació. Respecte de 
la posició del  Sr. Meneu, contesta  a  este  que en la 
votació sobre l'aprovació definitiva del PAI 
efectivament es va abstindre; però va ser per que  
pretenia  la inclusió del carrer  paral·lel a Colom en 
l'àmbit de tal programa. És a dir, que volia un PAI  
més ambiciós, amb la qual cosa els problemes que ara 
existixen serien  majors. Manifesta que fins a l'any 
2001, cap grup s'havia acordat de la urbanització del 
carrer Colom i ara que es pretén solucionar este tema,  
els pareix que tot són  problemes, manifestant dubtes 
per temes com el cost de la urbanització. El que es 
tracta és de solucionar el tema, buscant la millor  
opció per a tots, o la menys roïna, segons alguns. 
Quant a les qüestions plantejades intentarà resoldre-
les. Explica que s'han celebrat reunions globals i 
particulars amb els afectats, no obstant assumix la 
seua part de culpa, perquè com qualsevol persona  pot 
equivocar-se. Respecte de les negociacions amb 
l'empresa  manifesta que esta exigia uns   30.000.000 
ptes per la retirada del projecte. Al final  s'ha garantit 
als veïns la urbanització del carrer, que és el que es 
pretenia. Quant al cost econòmic no pot facilitar esta 
dada, perquè encara no la coneix. La urbanització es 
farà a través d'un PAI, i  la resta del carrer Colom  i 
del Camí d'Onda  es deixarà per a més avant. Així  ho 
ha fet saber als veïns i estan conformes i també a  
l'empresa urbanitzadora. Respecte de les càrregues 
que han de suportar els veïns,  seran les mateixes que 
estaven previstes en l'anterior PAI. Per tant, la 
situació és que el carrer Colom i Camí d'Onda  van 
fora del programa i s'inclouran en un POIS. I si la 
urbanització d'estos carrers  no  pot  executar-se l'any 
2007, serà el 2008. Es compromet  públicament que  
si  governa el seu partit en la pròxima legislatura, 
l'any 2008, s'inclourà el carrer Colom en el POIS. En 
eixe cas  el cost de la urbanització es repartirà entre 
les aportacions de la Diputació Provincial, 
l'Ajuntament  i els veïns afectats. Amb la proposta  
que hui es  tracta  i després de seguir tots  els tràmits 
reglamentaris, la urbanització  prevista s'efectuarà 
l'any  2007, podent inclús iniciar-se este estiu, segons 
consultes amb els assessors urbanistes. Quant als 
problemes existents en la zona, i  ocasionats entre 
altres per les inundacions que es produïxen  quan 

responsabilidad  del equipo de gobierno; ya que  la 
aprobación inicial del PAI Colón,  aprobado  por el 
Pleno el 27 de septiembre de 2001, fue una 
propuesta del anterior equipo de gobierno, votado 
favorablemente por todos los grupos políticos, con la 
excepción del Sr. Guillén.  Recuerda al Sr. Nebot  
que el  PAI Colón fue  aprobado cuando gobernaba 
el PSOE, en la anterior legislatura y que 
efectivamente ha existido un problema, de ahí que se 
proponga su modificación. Respecto de la posición 
del  Sr. Meneu, contesta  a  este  que en la votación  
sobre la aprobación definitiva del PAI efectivamente 
se  abstuvo; pero fue por que   pretendía  la inclusión 
de la calle  paralela a Colón en el ámbito de dicho 
programa. Es decir, que quería un PAI más 
ambicioso, con lo que los problemas que ahora 
existen serían mayores. Manifiesta que hasta el año 
2001, ningún grupo se había acordado de la 
urbanización de la calle Colón y ahora que se 
pretende solucionar este tema,  les parece que todo 
son  problemas, manifestando dudas por temas como 
el coste de la urbanización. Lo que se trata es de 
solucionar el tema, buscando la  mejor  opción para 
todos, o  la menos mala, según algunos. En cuanto a 
las cuestiones planteadas intentará resolverlas. 
Explica que se  han celebrado reuniones globales  y 
particulares con los afectados,  no obstante asume su 
parte de culpa, pues  como cualquier persona puede 
equivocarse. Respecto de las  negociaciones con la 
empresa manifiesta que esta exigía unos  
30.000.000 ptas por la retirada del proyecto. Al final  
se ha garantizado a los vecinos la urbanización de la 
calle, que es lo que se pretendía. En cuanto al coste 
económico  no puede facilitar este dato, pues aún no 
lo conoce. La urbanización se hará a través de un 
PAI, y el resto de la calle Colón  y del Camí d’Onda  
se  dejará para más adelante. Así  lo ha hecho saber a 
los vecinos y están conformes y también a la 
empresa urbanizadora. Respecto de las cargas que 
han de soportar los vecinos, serán las mismas que 
estaban previstas en el anterior PAI. Por lo tanto,  la 
situación es  que la cale Colón y Camí d’Onda  van 
fuera del programa y se incluirán en un POYS. Y si 
la urbanización de estas  calles  no  puede  ejecutarse 
el año 2007, será el 2008. Se compromete  
públicamente a que  si gobierna su partido en la 
próxima legislatura, el año 2008, se incluirá la calle 
Colón en el POYS. En ese caso el coste de la 
urbanización se repartirá entre las aportaciones de la  
Diputación Provincial, el Ayuntamiento y los 
vecinos afectados. Con la propuesta que hoy se  trata  
y tras seguir todos  los trámites reglamentarios, la 
urbanización  prevista se efectuará en el  año 2007, 
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plou, exposa que s'estan realitzant algunes 
actuacions: el tema  els preocupa i intenten donar-li 
solució amb els mitjans a l'abast de l'Ajuntament.  
Al·ludix  també l'alcalde a la urbanització de la zona 
coneguda com “corralets”. L’esmentada urbanització, 
consistent en l'asfaltat del carrer i instal·lació 
d'enllumenat, s'ha efectuat per mitjà d'aportació 
municipal i aportacions voluntàries dels veïns. 
Aportacions que pel seu caràcter  no podien exigir-se, 
i no obstant li consta que al voltant d'un 99% dels 
afectats ha pagat voluntàriament. En ambdós casos  
es manifesta la preocupació de l'Ajuntament per 
donar solució als problemes de la població.  
 
 
 
 
 
Sr. Meneu: 
El Sr. Meneu  vol aclarir  les  qüestions plantejades, 
per la qual cosa pregunta a l'alcalde si en el seu dia  
va aprovar el Pla Especial del Palau, contestant este 
afirmativament, per a després continuar el Sr. Meneu,  
que no  pot  criticar-li  el  canvi del seu vot   afirmatiu  
en la provació provisional de PAI Colom, per 
l'abstenció en l'aprovació definitiva.  A més si tots els 
grups municipals s'hagueren abstingut en la votació 
sobre l'aprovació definitiva, com el BNV, no 
s'haguera aprovat el PAI i no ens trobaríem ara amb 
este problema . 
 
Sr. Blasco: 
L'alcalde  contesta que  potser el problema seria  més 
greu 
Li replica el Sr. Meneu que ell no ha sigut qui ha 
creat el problema;. Al seu dia per no estar conforme 
amb el programa proposat, es va desvincular del 
tema, i per això no pot permetre que ara se li 
atribuïsca cap responsabilitat  en el problema sorgit. 
Això  no  impedix que no vullga que tot se solucione 
de la millor forma possible.  Crítica la forma en què 
es fan les gestions urbanístiques: d'esquena als 
afectats. Reclama que es facilite la informació als 
propietaris la informació precisa abans d'aprovar i 
negociar res. Si no s’actua així les repercussions, com 
s’està veient són  enormes i amb un gran cost social  i 
econòmic.  Espera que les coses a partir d'ara es facen 
d'una altra manera, reconduint la situació . 
 
Sr. Nebot: 
El Sr, Nebot  veu alguns problemes en la proposta de 
l'alcalde referent a urbanització del carrer Colom, 
perquè  segurament els  POIS  per als pròxims anys ja 

pudiendo incluso iniciarse este verano, según 
consultas con los asesores urbanistas. En cuanto a 
los problemas existentes en la zona, y  ocasionados 
entre otros por las inundaciones que se producen  
cuando llueve, expone que se están realizando 
algunas actuaciones: el tema  les preocupa e intentan 
darle solución con los medios al alcance del 
Ayuntamiento. Alude también el Alcalde a la 
urbanización de la zona conocida como “corralets”. 
Dicha urbanización, consistente en  el asfaltado de la 
calle e instalación de alumbrado, se ha efectuado 
mediante aportación municipal y aportaciones 
voluntarias de los vecinos. Aportaciones que por su 
carácter  no podían exigirse, y sin embargo le consta 
que alrededor de un 99% de los afectados  ha pagado 
voluntariamente. En ambos casos se manifiesta la 
preocupación del Ayuntamiento por dar solución a 
los problemas de la población.  
Sr. Meneu: 
El Sr. Meneu quiere aclarar las cuestiones 
planteadas, por lo cual pregunta al Alcalde si en su 
día aprobó el Plan Especial del Palau, contestando 
este afirmativamente, para después continuar el Sr. 
Meneu, que no puede criticarle el cambio de su voto  
afirmativo en la probación provisional de PAI 
Colón,  por la abstención en la aprobación definitiva.  
Además si todos los grupos municipales se  hubieran  
abstenido en la votación sobre la aprobación 
definitiva, como el B.N, no se hubiera aprobado el 
PAI y no nos encontraríamos ahora con este 
problema . 
Sr. Blasco: 
El Alcalde  contesta que a lo mejor el problema sería  
más grave 
Le replica el Sr. Meneu que él no ha sido quien ha 
creado el problema;. En su día por no estar conforme 
con  el programa propuesto, se desvinculó del tema, 
y por ello no puede permitir que ahora se le atribuya 
ninguna responsabilidad en el problema surgido. 
Ello  no  impide que no quiera que todo se solucione 
de la mejor forma posible. Crítica la forma en que se 
hacen las gestiones urbanísticas: de espaldas a  los 
afectados.  Reclama que se facilite la información a 
los propietarios  la información precisa antes de 
aprobar y negociar nada.  De no actuar así  las 
repercusiones, como se esta viendo   son  enormes y 
con un gran coste social  y económico.  Espera que 
las cosas a partir de ahora se hagan de otra manera, 
reconduciendo la situación . 
Sr. Nebot: 
El Sr, Nebot   ve algunos problemas en la propuesta 
del Alcalde referente a  urbanización de la calle 
Colón, pues seguramente los POYS para los 
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estiguen previstos; la qual cosa complicaria el tema. 
La situació conflictiva la trobarem en el cas que 
s'urbanitze el carrer Colom  en la forma proposada. 
Això suposarà que una part dels veïns hagen de 
satisfer les quotes corresponents i altres puguen 
accedir a subvencions  incloses en el POIS. Pensa  a 
més  que  estos plans són per a la  reposició i millora 
de servicis  ja creats i no per a  instal·lar els servicis; 
amb la  qual cosa alguns dels veïns poden sentir-se  
perjudicats. Lamenta les al·lusions del Sr. Blasco  
respecte de l'actuació de l'anterior alcalde, Sr.. 
Peirats, i  recorda les nombroses reunions  que este va 
mantindre amb els veïns afectats abans d'adoptar  
cap decisió.  El problema del  carrer Colom  fa temps 
que existix, i no critica la decisió referent a 
l'aprovació o no del programa, que sí que és veritat 
que es va iniciar en l'anterior legislatura. La qüestió 
és que amb la nova proposta   algun dels afectats pel 
programa deixen d'estar inclosos en l'àmbit d'actuació 
d'este. Creu que la problemàtica de l’esmentat 
programa era una distribució de les càrregues 
financeres que no era equitativa. I això podia 
solucionar-se amb un nou repartiment de les 
càrregues. Ara s’urbanitzarà la zona del “garroferal”, 
però no té clar que  passarà  amb l'altra zona. No sap 
quan estarà, ni com  s'actuarà davant dels  propietaris 
que demanen llicències. També li preocupa el que 
puga passar amb els servicis urbanístics que es 
demanden. Estes qüestions han de quedar clares. A 
més  l'origen  del problema, continua, es va produir 
quan l'empresa urbanitzadora va sol·licitar un 
augment de l'import de la urbanització. Si en eixe 
moment en compte d'aprovar l'augment del cost, 
hagueren desistit de la tramitació, possiblement  
s'hagueren reduït  els problemes i no ens trobaríem en 
la situació actual. Demana a l'alcalde que admeta la 
seua responsabilitat en la gestió del PAI Colom. 
Respecte de la zona de “corralets”, pregunta si els 
carrers que la conformen estan fora d'ordenació o són 
conformes amb les normes de planejament. 
 
 
Sr. .Blasco: 
L'alcalde contesta que les normes urbanístiques es 
van aprovar l'any 1996, per la qual cosa la situació 
d'esta zona no ha variat. 
Sr. Nebot: 
Insistix el Sr. Nebot si els esmentats carrers estan o 
no fóra d'ordenació, i repetix l'alcalde que la seua 
situació no ha variat des de l'aprovació de les normes 
de planejament. 
El Sr. Nebot  pregunta  si  esta previst la reculada 
dels dits carrers, o es modificaran les normes  

próximos años ya estén previstos; lo cual 
complicaría el tema. La situación conflictiva la 
encontraremos en el caso de que se urbanice la calle 
Colón  en la forma propuesta. Ello supondrá  que 
una parte de los vecinos deban satisfacer las cuotas 
correspondientes y otros puedan acceder a 
subvenciones  incluidas en el POYS. Piensa  además  
que  estos planes son para la  reposición y mejora de 
servicios  ya creados y no para  instalar los servicios; 
con lo  que algunos de los vecinos pueden sentirse  
perjudicados. Lamenta las alusiones del Sr. Blasco  
respecto de la actuación del anterior Alcalde, Sr. 
Peirats, y recuerda las numerosas reuniones  que este 
mantuvo con los vecinos afectados antes de adoptar 
ninguna decisión. El problema de la calle Colón  
hace tiempo que existe, y no critica la decisión  
referente   a la aprobación o no del programa, que sí 
es verdad que se inició en la anterior legislatura. La 
cuestión es que con la nueva propuesta   alguno de 
los afectados por el programa dejan de estar 
incluidos en  el ámbito de actuación de este. Cree 
que la problemática del dicho programa era una  
distribución de las cargas financieras que no era 
equitativa. Y ello podía solucionarse con un nuevo 
reparto de las cargas. Ahora se va a urbanizar la 
zona del “garroferal”, pero no tiene claro que  pasará  
con la otra zona. No sabe cuándo estará, ni como  se 
actuará ante  los propietarios que pidan licencias.  
También le preocupa  lo que pueda pasar con  los 
servicios urbanísticos que se demanden. Estas 
cuestiones han de quedar claras. Además  el  origen 
del problema, continúa, se produjo cuando la 
empresa urbanizadora solicitó un aumento del  
importe de la urbanización.  Si en ese momento en 
lugar de aprobar el aumento del coste, hubiesen 
desistido de la tramitación, posiblemente se hubieran 
reducido  los problemas  y  no nos encontraríamos 
en la situación actual. Pide al Alcalde que admita su 
responsabilidad en la gestión del PAI Colón. 
Respecto  de la zona de  “corralets”,  pregunta si las 
calles que la conforman están fuera de ordenación   o 
son conformes con  las normas de planeamiento. 
Sr. .Blasco: 
El Alcalde contesta que las normas urbanísticas   se 
aprobaron el año 1996, por lo que la situación de 
esta zona no ha variado. 
Sr. Nebot: 
Insiste  el Sr. Nebot si  dichas calles están o no fuera 
de ordenación, repitiendo el Alcalde que su situación 
no ha variado desde la aprobación de las normas de 
planeamiento. 
El Sr. Nebot  pregunta  si  esta previsto el retranqueo 
de  dichas calles, o van a modificarse  las normas  
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urbanístiques, per a afirmar a continuació, que si no 
està prevista la modificació de les normes, serà més 
adequat no actuar en la zona, i esperar a la 
urbanització total d’esta. 
Sr. Guillén: 
El Sr. Guillén manifesta a l'alcalde que espera que les 
seues paraules no formen part d'una possible 
campanya electoral, perquè defraudaria a  molta gent. 
Desitja que el compromís assumit  puga realitzar-se  
abans de finalitzar l'actual legislatura, perquè en  la 
pròxima no  se sap el que passarà. 
Sr. Blasco: 
El Sr. Blasco contesta que no hi ha temps material 
per a executar la urbanització en la present  
legislatura. Exposa que durant les negociacions  amb 
els afectats del carrer Colom se'ls van fer nombroses 
propostes des de l'Ajuntament, que no van ser 
acceptades per estos, perquè entenien que  
incrementaven els costos d'urbanització. Per això la 
solució aportada pareix la millor. La qüestió és que 
en   el POIS 2006, ja s'havia  previst  el cobriment del  
frontó. D'ací que fins al POIS 2008, no puga 
incloure's  la urbanització del carrer Colom; amb la 
qual cosa  fins al 2008, no podria executar-se: no és 
possible perquè la urbanització en la present  
legislatura. Però sí es tramitarà per a executar-se l'any 
2008: els tràmits i discussions previs es realitzaran 
durant esta legislatura. Finalitza explicant que el que 
se sotmet a votació ara no és el projecte 
d'urbanització, ni de reparcel·lació, sinó la proposta 
de modificació del PAI Colom, per a reduir el seu 
àmbit d'aplicació. Posteriomente quan es coneguen  
detalls concrets de la forma en què va a efectuar-se la 
urbanització, es facilitaran als afectats perquè en 
prengueu coneixement. 
Després del debat es posa el dictamen a votació que 
queda aprovat per sis vots a favor (PP) i sis 
abstencions (PSOE, E.U i BNV)” 
 
8/2006,- DESPATX EXTRAORDINARI,- 
No hi ha. 
9/2006,- PRECS I PREGUNTES,- 
Sr. Meneu: 
El Sr. Meneu expressa la seua  opinió sobre la 
modificació de l’Estatut d’Autonomia de la C. 
Valenciana, bàsicament es dirigix als grups 
majoritaris  PP i PSOE, matisant, que ha triat este lloc 
davant de la impossibilitat del seu grup d’intervindre 
en les Corts Valencianes. Parla dels arguments per a  
rebaixar el  sostre electoral fins al 3%: el principal  és 
el mer exercici de la democràcia. Les minories tenen 
dret a existir i creu que ha arribat el moment de 
rebaixar esta barrera. A més esta és l’única comunitat 

urbanísticas, para  afirmar a continuación, que en el 
caso de no  estar prevista la modificación  de las 
normas, era más adecuado no actuar en la zona, y 
esperar a la urbanización total de  la misma. 
Sr. Guillén: 
El Sr. Guillén   manifiesta al Alcalde que espera que 
sus palabras no formen parte de una posible 
campaña electoral, pues defraudaría  a  mucha gente. 
Desea que el compromiso asumido  pueda realizarse  
antes de finalizar la actual legislatura, pues en  la 
próxima no  se sabe lo que va a pasar. 
Sr. Blasco: 
El Sr. Blasco  contesta que no hay tiempo material 
para ejecutar la urbanización en la presente  
legislatura.  Expone  que  durante  las negociaciones  
con los  afectados de la calle Colón se les hicieron 
numerosas propuestas desde el Ayuntamiento,  que 
no fueron aceptadas por estos,  pues entendían  que  
incrementaban los costes de urbanización.  Por ello 
la solución aportada parece la mejor.  La cuestión es 
que en el POYS 2006, ya se había previsto la  
cubrición del  frontón. De ahí que hasta el POYS 
2008,  no pueda incluirse  la urbanización de la calle 
Colón; con lo que hasta el 2008, no podría 
ejecutarse: no es posible pues  la urbanización en la 
presente legislatura. Pero sí se tramitará para  
ejecutarse el año 2008: los trámites y discusiones 
previos se realizarán durante esta legislatura. 
Finaliza explicando que lo que se somete a  votación 
ahora no es el proyecto de urbanización, ni de 
reparcelación, sino la propuesta de modificación del 
PAI  Colón, para reducir su ámbito de  aplicación.  
Posteriomente cuando se conozcan detalles 
concretos de la forma en que va a efectuarse la 
urbanización, se facilitarán a los afectados para su 
conocimiento. 
Tras el debate se pone el dictamen a votación que 
queda aprobado por seis votos a favor (P.P.) y seis 
abstenciones (PSOE, E.U. y B.N.)” 
8/2006,- DESPACHO EXTRAORDINARIO,- 
No hay. 
9/2006,- RUEGOS Y PREGUNTAS,- 
Sr. Meneu: 
El Sr. Meneu expresa su opinión sobre la 
modificación del Estatut de Autonomía de la C. 
Valenciana, básicamente se dirige a los grupos 
mayoritarios  PP y PSOE, matizando, que ha elegido 
este lugar ante la imposibilidad de su grupo de 
intervenir en les Corts Valencianes. Habla  de los 
argumentos para  rebajar el  techo electoral hasta el 
3%: el principal es el mero ejercicio de la 
democracia. Las minorías tienen derecho a  existir  y 
cree que ha llegado el momento de rebajar dicha 
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autònoma pluriprovincial, en la qual hi ha la dita  
barrera del 5%. En les Corts Valencianes hi ha este 
estrany límit, que a més no és provincial i que 
dificulta l’accés a les mateixes de representants de  
formacions polítiques que no aconseguixen este 
sostre. Això suposa que el PP i PSOE  amb 20.000 o 
30.000 vots compten amb un diputat; en canvi  el 
BNV. Amb 115.000 vots no aconseguix representació  
parlamentària. Creu el Sr. Meneu que és de justícia 
que es modifique esta situació. També al·ludix que  el 
95% dels agents socials  a què es va consultar  per 
esta qüestió van estar d’acord  en  l’eliminació de la 
barrera. Sol·licita dels grups municipals majoritaris  
que facen arribar esta proposta als seus respectius  
partits;  així com les raons que la justifiquen. Pensa 
que esta qüestió a més de justa és bona per a la 
democràcia. 
 
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot  pregunta al Sr.  Blasco sobre un dubte  
plantejat: En la sessió anterior va manifestar que  
tenia notícies que la Conselleria havia donat ordes de 
pagar el deute pendent amb RECIPLASA, malgrat 
que el pagament encara no s’havia produït, i  contesta 
l’alcalde que el pagament ja s’havia efectuat. El Sr. 
Nebot manifesta que amb posterioritat a la dita 
sessió, va llegir en la premsa declaracions del 
portaveu de l’Ajuntament d’Onda (Sr. J. Nebot)  
referents que RECIPLASA no havia cobrat encara el 
primer termini del deute pendent. Per la qual cosa 
sol·licita del Sr. alcalde que aclarisca el tema. 
 
Sr. Blasco: 
El Sr. Blasco dóna la raó a  la versió aportada pel Sr. 
Nebot, i explica que a pesar d’allò que s’ha 
manifestat en la sessió anterior, en què va indicar que  
el pagament ja s’havia realitzat, segons li va indicar 
el gerent de RECIPLASA, no havia sigut així. Ara 
segons li consta per un missatge del gerent de 
RECIPLASA,  sí que han cobrat.  
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot explica que quan va fer eixa pregunta 
era perquè li constava que  per Conselleria s’havia  
donat l’orde de pagament, però este no s’havia 
efectuat  encara, donant per bones les explicacions  
facilitades per l’alcalde. Però matisa que  encara que 
la notícia és bona no ha de considerar-se un èxit; 
perquè suposa un retard excessiu en el pagament que 
Conselleria havia de satisfer. Recorda que el 
pagament havia de fer-se amb fons que la Unió 
Europea va destinar a este fi, per la qual cosa no 
comprén com és possible el retard en el pagament de 
quasi sis anys. Pareix que  Conselleria  ha  paralitzat  

barrera. Además esta es la única Comunidad 
Autónoma  pluriprovincial, en la que existe dicha  
barrera del 5%.  En las cortes Valencianas existe este 
extraño  límite, que además no es provincial y que 
dificulta el acceso a las  mismas de representantes de  
formaciones políticas que no alcancen este techo. 
Ello supone que  el PP y PSOE  con 20.000 ó 30.000 
votos cuentan con un diputado; en cambio  el BN. 
Con 115.000 votos no alcanza representación  
parlamentaria.  Cree el Sr. Meneu que es de justicia 
que se modifique esta situación. También alude a 
que el 95% de los agentes sociales a los que se 
consultó  por esta cuestión estuvieron de acuerdo  en  
la eliminación de la barrera. Solicita de los grupos 
municipales mayoritarios que hagan llegar esta 
propuesta a sus respectivos partidos; así como las 
razones que la justifican. Piensa que esta cuestión 
además de justa es buena para la democracia. 
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot pregunta al Sr.  Blasco acerca de una 
duda  planteada: En la sesión anterior manifestó que  
tenía noticias de que la Consellería había dado 
órdenes de pagar la deuda pendiente con 
RECIPLASA, auque el pago todavía no se había 
producido, y contestando el Alcalde que el pago ya 
se había efectuado. El Sr. Nebot manifiesta que  con 
posterioridad a dicha sesión, leyó en la prensa 
declaraciones del portavoz del Ayuntamiento de 
Onda (Sr. J. Nebot) referentes a que RECIPLASA 
no había cobrado todavía el primer plazo de la deuda 
pendiente. Por lo cual solicita del Sr. Alcalde  aclare 
el tema. 
Sr. Blasco: 
El Sr. Blasco da la razón a  la versión aportada por el 
Sr. Nebot, y explica que pese a lo manifestado en la 
sesión anterior, en la que indicó que el pago ya se 
había realizado, según le indicó el gerente de 
RECIPLASA, no había sido así. Ahora según le 
consta  por un mensaje  del gerente de RECIPLASA,  
sí han cobrado.  
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot explica que cuando hizo tal pregunta 
era por que le constaba que  por Consellería se  
había dado la orden de pago, pero este no se había 
efectuado todavía, dando por buenas la 
explicaciones  facilitadas por el Alcalde. Pero matiza 
que aunque la noticia es buena no ha de considerarse 
un logro; pues supone un retraso excesivo en el pago 
que Consellería debía satisfacer. Recuerda que el 
pago debía hacerse con fondos que la Unión 
Europea destinó a este fin, por lo cual no comprende 
como es posible el retraso en el pago de casi seis 
años. Parece que Consellería ha paralizado dicho  
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tal  pagament. 
Sr. Blasco: 
El Sr. Blasco respon que  l’equip de govern és 
responsable dels seus actes, de la gestió de 
l’Ajuntament de Betxí ,  però no dels de Conselleria. 
 
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot opina que no poden desmarcar-se d’eixa 
manera i que l’equip de govern municipal hauria 
d’assumir la seua vinculació amb el PP. 
Sr. Guillén: 
El Sr. Guillén explica que en una de les portes del 
Col·legi, concretament la que esta junt amb el Parc 
Jaume I, i per la que ixen els escolars  hi ha una creu 
gammada. A més del propi significat de tal símbol,  
considera que està en un lloc inapropiat, i demana 
que es tinga en compte per a la seua eliminació 
immediata. Igualment sol·licita que si es repetira esta 
situació que es procedisca a la seua  retirada com més 
prompte millor, perquè és  un símbol poc desitjable. 
L’alcalde manifesta que així es farà. 
Sra. Grifo: 
La Sra Grifo, del PSOE, explica que precisament  en 
el col·legi han trencat últimament els vidres d’algunes  
finestres. A més es queixa de la presència de grups de 
jóvens en les voltants, i diu que és indignant portar 
als xiquets al col·legi per tot el que allí es veu i  
succeïx. 
Sr. alcalde:  
El Sr. alcalde manifesta que així és, però que s’han 
pres mesures respecte d’això com la reposició dels 
vidres trencats i la col·locació d’una reixa per a evitar 
l’accés al propi edifici. A més comunica que s’ha 
reforçat també la vigilància de centre per a evitar açò. 
I espera poder donar prompte bones notícies respecte 
d’això. 
Sr. Farinós: 
El Sr. Farinós, portaveu del PP, intervé en contestació 
al Sr. Meneu; recorda que en l’anterior sessió  
plenària, el Sr. alcalde va informar de la pròxima 
convocatòria d’un ple extraordinari per a tractar el 
tema de l’urbanisme. Hui s’ha tractat concretament el 
tema del carrer Colom i això ha portat a debatre 
genèricament el tema de la tramitació dels PAIS. 
Com a regidor d’urbanisme vol manifestar que és cert  
que amb l’aprovació dels PAIS, els agents 
urbanitzadors guanyen diners, si no és així 
segurament no participarien en la gestió urbanística. 
Però també els propietaris es beneficien, uns més i un 
altre menys. Encara que amb la provació de 
programes el terrenys incrementen el seu valor, 
també   l’Ajuntament es veu beneficiat, encara que no 
els seus membres a títol particular. I per descomptat 

pago. 
Sr. Blasco: 
El Sr. Blasco responde que  el equipo de gobierno es 
responsable de sus actos, de la gestión del 
Ayuntamiento de Betxí, pero no de los de 
Consellería. 
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot opina que no pueden desmarcarse de 
esa manera y que el equipo de gobierno municipal  
debería asumir su vinculación con el PP. 
Sr. Guillén: 
El Sr. Guillén explica que en una de las puertas del 
Colegio, concretamente la que esta junto al Parque 
Jaume I, y por la que salen los escolares  hay una  
cruz gamada. Además del propio significado de 
dicho símbolo, considera que está en un lugar 
inapropiado, y pide que se tenga en cuenta para su 
eliminación inmediata. Igualmente solicita que caso 
de repetirse esta situación se proceda a su  retirada lo 
antes posible, pues es  un símbolo poco deseable. 
El Alcalde manifiesta que así se hará. 
Sra. Grifo: 
La Sra Grifo, del PSOE, explica que precisamente  
en el colegio han roto últimamente los cristales de  
algunas ventanas. Además se queja de la presencia 
de grupos de jóvenes en las inmediaciones, y dice 
que es indignante llevar a los niños al colegio por 
todo lo que allí se ve y  sucede. 
Sr. Alcalde:  
El Sr. Alcalde manifiesta que así es, pero que se han 
tomado medidas al respecto como la reposición de 
los cristales rotos y la colocación de una reja para 
evitar el acceso al propio edificio. Además comunica 
que se ha reforzado también la vigilancia de centro 
para evitar esto. Y espera poder dar pronto buenas  
noticias al respecto. 
Sr. Farinós: 
El Sr. Farinós, portavoz del PP, interviene en 
contestación al Sr. Meneu; recuerda que en la 
anterior sesión plenaria, el Sr. Alcalde informó de la 
próxima convocatoria de un pleno extraordinario 
para tratar el tema del urbanismo. Hoy se ha tratado 
concretamente el tema de la calle Colón y ello ha 
llevado a debatir genéricamente el tema de la 
tramitación de los P.AI.S. Como concejal de 
urbanismo quiere manifestar que es cierto  que con 
la aprobación de los P.A.I.S, los agentes 
urbanizadores ganan dinero, de no ser así 
seguramente no participarían en la gestión 
urbanística. Pero también los propietarios se 
benefician, unos más y otro menos. Aunque con la 
probación de programas lo terrenos incrementan su 
valor, también   el Ayuntamiento se ve beneficiado, 



  
 

 Ple de l’Ajuntament de Betxí 
 
 
Núm. 1/2006 2 de febrero de 2006 / 2 de febrer de 2006 37  
 

també el municipi, entre una altra raons per la creació 
de zones dotacionals en les que instal·lar centres de 
salut, escolars, etc.. L’equip de govern és responsable 
de la gestió i es preocupa  pel poble. Creu que ho 
estan fent bé, però açò es veurà amb el temps. En 
nombroses ocasions s’ha afirmat que els  constructors 
del municipi no es beneficien de la gestió  
urbanística, sent  únicament les gran empreses les  
beneficiàries. Òbviament estes empreses es 
beneficien amb la urbanització; però també els 
constructors del municipi, perquè  amb les llicències 
d’obres tenen més treball. No obstant això, recorda 
que tots estos temes es debatran en el Ple 
extraordinari sobre urbanisme, on tots podran 
expressar la seua posició. Espera per això que no 
sorgisquen estes qüestions cada vegada que es debat 
un tema  relacionat amb l’urbanisme . 
Respecte a la intervenció del portaveu del PSOE,  Sr.. 
Nebot, exposa que  este aprofita  qualsevol ocasió per 
a comentar el tema del els sous del Sr. alcalde i la 
tinent d’alcalde, insinuant inclús, que  hi ha més gent 
que cobra en este Ajuntament. Expressa  que si és el 
cas concret, ell cobra el mateix que el Sr. Nebot, és  a 
dir per assistència a Plens i comissions. Sí que és cert 
que dedica moltes hores però no les cobra, perquè 
així ho ha decidit. És la seua obligació i ho fa amb 
gust, no es queixa. Però no permetrà  que algú insinue  
que cobra. No li pareix  correcte que s’actue  així. 
Fa referència també el Sr. Farinós a una nota de 
premsa del PSOE, referent al deute existent i a la 
demora en l’aprovació del pressupost. El pressupost 
continua, està en procés d’elaboració, estem  a dos de 
febrer i es pretén aprovar el pressupost en el següent 
Ple. Recorda el Sr. Farinós que el grup socialista en 
l’anterior legislatura va arribar a aprovar un 
pressupost en el mes de març. Pel que no passa res,  
perquè enguany s’haja retardat l’aprovació del 
pressupost municipal. 
Agraïx als veïns el seu bon comportament en la  
retirada dels residus voluminosos, runes, etc., 
respectant els llocs habilitats per a això i respectant 
els camins rurals   No com succeïa  anteriorment, diu,  
per no existir llocs especialment habilitats. Açò costa 
diners, ja que la neteja costa diners, però els resultats 
ho mereixen. 
 
 
 
 
 
Sr. Meneu: 
El Sr. Meneu contesta en relació amb este últim tema  
que en el cantó de l’Av. Sant Josep Obrer, hi ha una 

aunque no sus miembros a título particular. Y por 
supuesto también el municipio, entre otraS razones 
por la creación de zonas dotacionales en las que 
instalar centros de salud, escolares, etc.. El equipo 
de gobierno es responsable de la gestión y se 
preocupa  por el pueblo. Cree que lo están haciendo 
bien, pero esto se verá con el tiempo. En numerosas 
ocasiones se ha afirmado que los  constructores del 
municipio no se benefician de la gestión  urbanística, 
siendo únicamente las grandes empresas las  
beneficiarias. Obviamente estas empresas se 
benefician con la urbanización; pero también los 
constructores del municipio, pues  con las licencias 
de obras tienen más trabajo. No obstante recuerda 
que todos estos temas se debatirán en el Pleno 
extraordinario  sobre urbanismo, donde todos podrán 
expresar su  posición. Espera  por ello  que no surjan  
estas cuestiones cada vez que se debate un tema  
relacionado con el  urbanismo. 
Respecto a la intervención del portavoz del PSOE,  
Sr.. Nebot expone que  este aprovecha  cualquier 
ocasión para comentar el tema del los sueldos del Sr. 
Alcalde y la Teniente de Alcalde, insinuando 
incluso, que hay más gente que cobra en este 
Ayuntamiento. Expresa  que en su caso concreto,  él 
cobra lo mismo que el Sr. Nebot, es decir por 
asistencia a Plenos y comisiones. Sí es cierto que 
dedica muchas horas pero no las cobra, pues así lo 
ha decidido. Es su obligación y lo hace con gusto, no 
se queja. Pero no va a permitir  que alguien insinúe  
que cobra. No le parece  correcto que se actúe así. 
Hace referencia también el Sr. Farinós  a una nota de 
prensa  del PSOE,  referente a la deuda  existente y a 
la demora en la aprobación del presupuesto. El 
presupuesto continúa, está en proceso de 
elaboración, estamos  a dos de febrero  y se pretende 
aprobar el presupuesto en el siguiente Pleno.  
Recuerda el Sr. Farinós que el  grupo socialista en la 
anterior legislatura  llegó a aprobar un presupuesto 
en el mes de marzo. Por lo que no pasa nada, por 
que este año se haya retrasado la aprobación del 
presupuesto municipal. 
Agradece a  los vecinos  su buen comportamiento  
en la retirada de los residuos voluminosos, 
escombros, etc., respetando los lugares habilitados 
para ello y respetando los caminos rurales  No como 
sucedía  anteriormente, dice, por no existir lugares 
especialmente habilitados. Esto cuesta dinero, ya 
que la limpieza cuesta dinero, pero los resultados lo 
merecen. 
Sr. Meneu: 
El Sr. Meneu   contesta  en relación con  este último  
tema  que en la  esquina Avenida Sant Josep Obrer, 
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nevera, no culpa a l’Ajuntament d’això, però en 
al·lusió a la intervenció del Sr. Farinós, simplement 
volia comentar-ho. 
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot manifesta que mai, ni en les seues 
conversacions privades s’ha  manifestat en contra que 
els polítics cobren, perquè considera la seua labor 
important, assumint  per això  responsabilitats. Quant 
al que  cobra el Sr. Farinós, li pareix bé i si cobra més 
és perquè té més dedicació i assistix més a 
l’Ajuntament.  
Sr. Farinós:  
El Sr. Farinós replica  que ell no cobra mes sinó que  
assistix a més comissions. L’import corresponent a 
les dietes per assistència al Ple és el mateix per a tots. 
Si cobra més és perquè treballa més. Eixa és la 
diferència: el que cobra més és perquè  treballa més i  
assistix més. 
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot es dirigix al Sr. Farinós dient-li 
exportaveu del Grup Popular, a la qual cosa el Sr. 
Farinós replica que continua sent portaveu i 
recriminant al Sr. Nebot  la seua  falta de vergonya. 
Sr.Blasco:  
El Sr. alcalde intervé per a matisar que els presents 
són representants del poble, per la qual cosa demana  
respecte tant  per als que puguen  presenciar el debat 
com per als propis representats. 
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot contesta  al Sr. alcalde que no és Salomó 
i  que és ell qui ha  rebut l’afront, que no repartisca 
culpes, pel que si així ho estima el destinatari de la 
crida a l’orde ha de ser el responsable del Grup 
Popular. Manifesta el Sr. Nebot ratificar-se en les 
seues afirmacions, ja que amb les dades de què 
disposa es comprova que el Sr. Farinós, cobra més 
que ell. La qual cosa no és censurable ni criticable. 
Però és un fet que s’està cobrant més que mai en la 
història de Betxí. I per això estima que no és 
desgavellat demanar rigor i efectivitat en la gestió. El 
PP és l’equip de govern i per això han d’acceptar les 
crítiques que per la seua gestió puguen rebre. 
Respecte de les al·lusions efectuades  a la gestió  del 
PSOE, quan estava en el poder, entén el Sr. Nebot 
que no tenen raó de ser. S’està debatent la situació 
actual: amb un pressupost prorrogat i un 
reconeixement extrajudicial de crèdits que  
aconseguix els 52.000.000 ptes. Recorda que des que 
el PP està en el poder no s’ha aprovat cap pressupost 
amb superàvit, quan anteriorment els pressupostos es 
liquidaven amb superàvit o almenys equilibrats; i açò 
no és així des que governa el PP. Per això repta 
públicament a l’equip de govern que realitze una 

hay una nevera, no culpa al Ayuntamiento de ello, 
pero  en alusión a la intervención del Sr. Farinós, 
simplemente quería comentarlo. 
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot manifiesta que nunca, ni en sus 
conversaciones privadas se ha manifestado en contra 
de que los políticos cobren,  pues considera su labor 
importante, asumiendo por ello responsabilidades. 
En cuanto a lo que cobra el Sr. Farinós, le parece 
bien y si cobra más es por que tiene más dedicación 
y asiste más al Ayuntamiento.  
Sr. Farinós:  
El Sr. Farinós replica que él no cobra más sino que  
asiste a más comisiones. El importe correspondiente 
a las dietas por  asistencia al Pleno es el mismo para 
todos. Si cobra más es  por que  trabaja más. Esa es 
la diferencia: el que cobra más es porque trabaja más 
y  asiste más. 
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot se dirige al Sr. Farinós llamándole 
exportavoz del Grupo Popular, a lo que el Sr. 
Farinós replica que continúa siendo portavoz y 
recriminando al Sr. Nebot  su  falta de vergüenza. 
Sr.Blasco:  
El Sr. Alcalde interviene para matizar que los 
presentes son representantes del pueblo, por lo que 
pide  respeto tanto  para quienes puedan  presenciar 
el debate como para los propios representados. 
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot contesta  al Sr. Alcalde que no es 
Salomón y  que  es él quien ha  recibido la afrenta, 
que no reparta culpas por lo que si asi lo estima el 
destinatario de la llamada al orden  ha de ser el 
responsable del grupo popular. Manifiesta el Sr. 
Nebot ratificarse en sus afirmaciones, puesto que 
con los datos de que dispone se comprueba que el 
Sr. Farinós, cobra más que él. Lo cual no es 
censurable ni criticable. Pero es un hecho que se esta 
cobrando más que nunca en la historia de Betxí. Y 
por ello estima  que no es descabellado pedir rigor y 
efectividad en la gestión. El PP es el equipo de 
gobierno y por ello han de aceptar las críticas que 
por su gestión puedan recibir. Respecto de las 
alusiones efectuadas  a la gestión  del PSOE, cuando 
estaba en el poder, entiende el Sr. Nebot que no 
tienen razón de ser. Se esta debatiendo la situación 
actual: con un presupuesto prorrogado y un 
reconocimiento extrajudicial de créditos que  alcanza 
los 52.000.000 ptas. Recuerda que desde que el PP 
está en el poder no se ha aprobado ningún 
presupuesto con superavit, cuando anteriormente los 
presupuestos se liquidaban con superavit o al menos  
equilibrados; y esto no  es asi desde que gobierna el 
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nova auditoria, per a veure quina és la situació 
econòmica  actual, i la gestió realitzada. Es queixa el 
Sr. Nebot de les afirmacions del Sr. alcalde, segons 
les quals,  pareix  que el municipi ha estat  abandonat 
durant els anys de govern socialista, i ha hagut 
d’accedir al govern el PP per solucionar els 
problemes, i que és una desgràcia haver sigut 
governats durant eixe temps pel Partit Socialista. 
 
 
Sr. Farinós: 
El Sr. Farinós, intervé, afirmant, que per a ell  
personalment així ha sigut. 
Sr. Blasco: 
El Sr. alcalde considera que totes estes qüestions, tant  
les referides a situacions passades com l’actuals seran 
objecte de  discussió quan es debaten els pressupostos 
municipals per al present exercici.  
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot demana al Sr. alcalde un tracte igual per 
a tots els regidors i que no siga condescendent amb 
alguns; lamenta l’actuació del portaveu del grup 
popular, Sr. Farinós, i entén que no és correcte allò 
que ha succeït, ja que ell pensava que ja no era 
portaveu, i ha sigut un error;  però el Sr. Farinós li ha 
dit que no té vergonya, sense que  el Sr. alcalde l’haja  
cridat a l’orde. 
 
Sr. Farinós: 
El Sr. Farinós respon que respecta  al poble  de Betxí,  
tant als veïns del municipi que li han votat, com als 
que no. Respecta a la població en general i a totes la 
persones; i els que ho coneixen saben que no té mala 
intenció. Però com ja ha dit moltes vegades: “pot dir 
les coses més altes, però no més clares”. En resposta  
a les queixes del Sr. Nebot afirma que este moltes 
vegades s’ha comportat de manera incorrecta en el 
Ple; fent inclús callar al Sr. alcalde i consentint-ho 
este, cosa que no haguera hagut de consentir mai. De 
ser ell l’alcalde no ho  haguera consentit. El Sr. Nebot 
contesta que no creu que puga ser alcalde, i no sols  
perquè no li voten, sinó perquè no es presenta. 
I no havent-hi més assumptes per a tractar, quan són 
les vint-i-dos hores vint-i-cinc minuts, pel president 
s’alça la sessió, de la qual s’estén la present acta, que 
certifique, 
 
  
 
            VP. 
         L’alcalde     

PP. Por ello reta públicamente al equipo de gobierno 
a que  realice  una nueva auditoría, para  ver   cual es 
la situación económica  actual, y la gestión realizada. 
Se queja el Sr. Nebot de las afirmaciones del Sr. 
Alcalde, según las cuales, parece que el municipio 
ha estado abandonado durante los años de gobierno 
socialista, y ha tenido que acceder al gobierno el  PP 
para que solucionar los problemas, y que es una 
desgracia haber sido gobernados durante ese tiempo 
por el Partido Socialista. 
Sr. Farinós: 
El Sr. Farinós, interviene, afirmando, que para él  

personalmente así ha sido. 
Sr. Blasco: 
El Sr. Alcalde considera que todas estas cuestiones, 
tanto las referidas a situaciones pasadas como la 
actuales serán objeto de discusión cuando se debatan 
los presupuestos municipales para el presente 
ejercicio.  
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot  pide al  Sr. Alcalde  un trato igual para 
todos los concejales y que no sea condescendiente 
con algunos; lamenta la actuación del portavoz del 
grupo popular, Sr. Farinós, y entiende que no es 
correcto lo sucedido, ya que él pensaba que ya no 
era portavoz, lo que ha sido un error; pero el Sr. 
Farinós le ha dicho que no tiene vergüenza, sin que  
el Sr. Alcalde lo haya llamado al orden. 
Sr. Farinós: 
El Sr. Farinós responde que respeta al pueblo de 
Betxí, tanto a los vecinos del municipio que le han 
votado, como a los que no. Respeta a la población en 
general y a todas la personas; y quienes lo conocen 
saben que no tiene mala intención. Pero cómo ya ha 
dicho en muchas ocasiones: “puede decir las cosas 
más altas, pero no más claras”. En respuesta a las 
quejas del Sr. Nebot afirma que este muchas veces 
se ha comportado de manera incorrecta en el Pleno;  
haciendo incluso callar al Sr. Alcalde y 
consintiéndolo éste, cosa que no hubiera tenido que  
consentir jamás. De ser él el Alcalde no lo hubiera  
consentido. El Sr. Nebot contesta que no cree que 
pueda ser Alcalde, y no sólo por que no le voten, 
sino por que no se presente. 
Y no habiendo más asuntos que tratar, cuando son 
las veintidós horas veinticinco minutos, por el 
Presidente se levanta la sesión, de la cual se extiende 
la presente acta, de que certifico, 
 
 Vº Bº 
           El Alcalde 
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